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October 13, 2008 (morning or afternoon)
Three policemen at my front door, one black male, one white male and one black female that looked liked Major Gentry.  I saw two police cars. I did not answer my door. I called 911 and 574-7111 to find out who they were and I was told that they only showed one police car.
October 13, 2008 – 6:15 p.m.
Three white policemen at my house.  I called 911 and 574-7111 and was told that they only showed 233 Charlie. I did not answer the door.

January or February 2009
Police Officer John Terrence Keeling at my door.  I did not answer but I called to report him.  Two days later my front door lock had to be replaced.

April 21, 2009 (between 11:00 a.m. – 2:20 a.m.) 

Cleaning my house and had my cd player playing and the music kept stopping and starting on each cd that I played.  Every time I stated, “now do it again.”  They would stop my music.  I called 911 several times and kept getting funny beeps on my telephone which is a cell phone 322-3449.  

April 21, 2009 – 1:10 p.m.

At 1:10 p.m., having trouble with cell phone, calls not going through.  I was riding down 23rd street, which is the street that I live on, when I got down to 23rd and Burwell, I saw a parked police car on the corner of 23rd.  I looked in the car and saw John Terrence Keeling. The car number was 5931.  I called the police, 911 and Marsha Moorman at Human Relations and told them that I will be filing a stalking charge against him. (note:  I have been to the Merit Board regarding him and other corrupt police and nothing is done.  As a matter of fact he has a seat on the Merit Board and they are aware of the crimes he has committed against me, and have even allowed him to sit on the Merit Board when the complaint that I have filed is about him.

May 16, 2009 – (between 7:00 a.m. – 9:00 a.m.
I called my daughter Tracy, she is local but opted to have a different area code for her telephone number. Her tele number is (859) 368-3638.  When I called her I reached a man mumbling on the tele.  He stated, “Do you miss your grandchildren.”  “Do you want to see your grandchildren again?”  I stated, “What did you say? I can just barely hear you.” Either he hung up or I hung up.  I tried to telephone my daughter several time, but the call would not go through.  I think the message stated, “this caller cannot receive messages at this time.”

May 16, 2009 – 11:04 a.m.

Received a call from my daughter, Tracy’s telephone number, she is local but opted to have a different area code for her telephone number. Her tele number is (859) 368-3638.  When I answered the call a man was mumbling on the tele.  He stated, “Do you miss your grandchildren.”  “Do you want to see your grandchildren again?”  I hung up and I tried to telephone my daughter several time, but the call would not go through.  I think the message stated, “This caller cannot receive messages at this time.” 

I tried to telephone my daughter several times on Saturday May 16, 2009 and Sunday, May 17, 2009, On Saturday, the message stated, “This caller cannot receive messages at this time.” On Sunday, I was able to leave messages and left messages for my daughter.  On Monday, May 18, 2009 I called several times and finally reached my daughter and told her my experience with her telephone.  I asked her if she received my messages and she stated, “No”  My daughter than stated that she was having problems with her telephone on Saturday, May 16, 2009 and Sunday, May 17, 2009 and that she would contact Cricket.  Incidentally, on Friday, May 15, 2009 her tele was working.
May 19, 2009

Cricket turned off my daughter’s telephone.  Her telephone was off for approximately four days.  She had to purchase a new tele.  from Cricket, but she is still using the same telephone number (859) 368-3638.

Note:  my daughter’s cell phone and my cell phone are through Cricket
May 18, 2009
Called Police at 911 or 574-7111 regarding the incident with my daughter’s telephone on May 16, 2009.  I spoke with an older 911 Male Operator, I think the name begin with an “H” (need to find name) and – as I do not want Policeman at my house due to the degree of corruption on the Police force – I told him to have someone meet me at the White Castle Hamburger Restaurant to take a report on 7th and Algonquin, as it is only a 3 – 5 minute drive from my home.  Due to past experiences waiting for the police and no one showing up, I ask him if he could call me when an officer was dispatched.  He told me that someone would call me when they could dispatch an officer.

I waited for approximately 2 hours for someone to call me so that I could meet them at White Castle and no one called.  I called 911 or 574-7111 again and spoke with Officer Vermillion and he stated that whomever I spoke with did not record that anyone was supposed to be dispatched.   He told me that he would dispatch an Officer and told me to drive to White Castle.

I picked up Elizabeth (another lady having problems with corruption in Ky.) and we drover to White Castle.  When I arrived a Police car was in the parking lot waiting for us.  I drove over to the car and it was John Terrence Keeling.  I stated, “They sent you to take my report.”  He stated, “If you want a report taken, I am supposed to take it.”  Due to all of the previous problems that I have had with this officer and pending complaints against him, I know this was done purposely by the Louisville Metro Police.  We stood outside White Castle and he took the report and gave me the report number 

80-09-035522.  He further stated that Detective Scotty Frank would do the investigation.  I spoke with Personnel and they stated that Scotty Frank was not listed as a Detective.

I called to find out why they sent Keeling, as the Police are aware of my many complaints regarding this officer.  I was told to contact Doug Hamilton** at 574-3652.  I called him several times and he never returned my calls.  I spoke with another man at this number, possibly “Vince” not sure of name.  He told me to contact Debbie Fox.  I called her at 547-7484 and left several messages on her voice mail.  She returned my call and left a message.  I have called her back approximately three times, however I am only getting her voice mail. 

For the record, I have learned that Doug Hamilton,** Police Chief, 1990 – 1998 was ____________ due to a lawsuit filed by Paul Bather (member of Kentucky General Assembly, now deceased) and Sherri Hamilton (Louisville Board of Alderman and currently member of Metro Council) regarding corruption and racism in the

 Louisville Metro Police Department.  
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May 2009 (end of May — not sure of exact date)

Picked up the report taken by John Terrence Keeling and once again he has taken an incorrect report.
He states between 7:00 and 9:00 am someone called me, kowever I called my daughter. He states that T
called back the number and does not mention the time, however someone called me back at exactly
11:04 a.m. He states the calls were from my niece’s telephone, however the calls were from my
daughter’s telephone. He states the phone was supposed to be inactive, however the phone was not
inactive. For the record, this is the 2™ time John Terrence Keeling has taken a report incorrectly (see
February 17, 2007 under Identity Thef).





[image: image2.png]fye R 108

Division: 2 DISTRICT Incident/Investigation Report
Beat: 225
L Agency: LMPD Case Number: 80-09-035522 Case Status: OPEN INACTIVE
Incident Information
Date/Time Reported Date/Time From Date/Time To Officer
05/18/2009 14:47 05/18/2009 14:47 05/18/2009 14:47
Incident Location
S 7th St/ Algonquin Pky, Louisville, K'Y 40208
Charges
Charge Type | Description Statute UCR [ an
1 State HARASSING COMMUNICATIONS 02402 902 & Com
‘Alcohol, Drugs or Computers Used Location Type Premises Entered | Forced Entry | Weapons
O Alcohol  [J Drugs (] Computers | RESIDENCE/HOME O Yes & No
Entry Exit Criminal Activity
Bias Motivation Bias Target Bias Circumstances Hate Group
Victims
Seq.# | Type Injuries Residency Status Ethnicity
1 INDIVIDUAL ‘None Non-Resident
Name(Last, First, M) Race | Sex DOB Age
MARSHALL, CONNIE B F 58
Address Home Phone
1814 SO 23RD, LOUISVILLE, KY 40210
Employer Name/Address Business Phone
Victim of Crimes Cell Phone
1
Report: r_lwlni.frx Printed by: (4384) BISHOP, MARSHA E a1 6/1/2009 13:40 Page 10f2
o b

Kgli, ll "’(:\,

SIS



EXHIBIT 19 – REPORT FILED INCORRECTLY BY KEELING
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Division: 2 DISTRICT Incident/Investigation Report
Beat: 225
Agency: LMPD Case Number: 80-09-035522 Case Status: OPEN INACTIVE
Notes/Narratives
NARRATIVE

VICTIM STATES THAT ON SATURDAY MAY 16TH, BETWEEN THE HOURS OF 7AM AND 9AM AN UNKNOWN MALE SUBJECT
CALLED HER FROM HER NIECE'S CELL PHONE AND STATED: "DO YOU MISS YOUR GRANDCHILDREN?" WHEN VIC CALLED
THE NUMBER BACK THE MALE ANSWERED AND STATED, "DO YOU WANT TO SEE THEM AGAIN?" VICTIM FEARS THAT
SOMEONE IS HARRASSING HER AND TRYING TO FRIGHTEN AND INTIMIDATE HER USING HER NIECE'S CELL PHONE
NUMBER WHICH IS SUPPOSED TO BE INACTIVE.

Report: r_lwlni.frx Printed by: (4384) BISHOP, MARSHA E a1 6/1/2009 13:40 Page2of2




 I do fear for my life as I have taped every office in Kentucky and have sent mail asking for assistance to every office in Kentucky and I am told, “We’ve been told not to assist you.” 
2004 - OTHER POLICE MATTERS: To date Dec. 2009 I am being stalked when I drive my car by the police, therefore I also know that my vehicle has an illegal tracking device on it. It does not matter what time of day or place.  January 2006 – 6:30 p.m. – Went to the drugstore, police car following me.

JUNE 17, 2009 – POLICE OFFICER STATED MS. MARSHALL WAS “REDLINED”

A police officer stated to a friend and Ms. Marshall that she was “Redlined.”

JUNE 30, 2009 – 2:45 P.M. – John Terrence Keeling parked on 23rd Street, Close to Hill Street, I live at 1814 South 23rd Street.

U.S. ATTORNEY GENERALS OFFICE (LOUISVILLE KY)
I have contacted the U.S. Attorney General’s Office (I have previously referred to this office as the Federal Atty. General’s Office) several times by telephone and sent a letter to them on approximately May 20, 2005 and also forwarded a copy to the Honorable Alberto Gonzales in Washington.  I asked the U.S. Attorney General’s office in Louisville, Ky. to file a Criminal Complaint against my local F.B.I. and I also ask for an Order of Protection. I am awaiting their response. Update:  I spoke with Mr. Barr and did not receive any assistance.
SPECIAL PROSECUTOR:

Virginia Harrod, Henry County Atty.

I have been assigned 2 prosecutors, Virginia Harrod is the prosecutor regarding Mark Yates and Will Beard who are on the tape talking about killing me and taking me to the KKK.  I have repeatedly asked that Virginia Harrod be replaced:

1) Virginia Harrod has not pursued an investigation regarding the assault being changed to harassment/no physical contact. I repeatedly ask for an investigation and the St. Matthews Police would not do an investigation.  Virginia Harrod blamed them and they blamed her stating that they could not get each other to do the investigation.

2) Virginia Harrod has not pursued an investigation regarding the tapes of my co-workers planning to kill me. She says it is up to St. Matthews to decide to do the investigation and they say that it is up to Viriginia Harrod. 
3) In Pretrial on October 7, 2004, 1:00 pm, courtroom 202, the judge told me not to contact the Prosecutor Virginia Harrod. 

4) In court I ask for a jury trial and Virginia Harrod stated she wanted a bench trial. We went back and fourth about this in court. My paperwork states that there will be a jury trial, but my previous atty. did not acknowledge the jury trial when I ask her about it.

5) My previous attorney has stated that she needed to check with the prosecutor to find out if Jill can testify and now states that they do not need Jill Beatty to testify.  She also does not show interest in finding out about the other victims and having them testify.
SPECIAL PROSECUTOR – OLDHAM COUNTY

The other Prosecutor on this case is John Finley, Oldham County. When I first met in court, when he was new/first appointed to the Tyler stone Case, he did state that I could contact him anytime (502) 222-7342

September 13, 2005 @ 8:30 a.m.

I met with Julie Petrosky and John Finley in his office located in Lagrange Kentucky.  I am asking that he also be replaced for the following reasons:

1)
When I met with them I was told by John Finley that he was not going to mention to the Jury that “Doc’ from the Jefferson County Attorney’s Office changed the charges that were filed against Tyler Stone and the “Doc” should not have been handling the case.  I stated to John Finley that I felt that this was extremely important because it informs the Jury of how the assault charges were “illegally” changed to harassment/no physical contact.

2)
John Finley also stated, these witnesses that you have you are not going to be able to contact them, are you?  I told him , ‘yes, I will be able to contact them.”

3)
John Finley then stated, You weren’t really hurt that bad, were you?  I then stated, ‘yes I was, my skin burned, itched and my hair fell out.  I also ended up in the emergency room twice and was taken once by ambulance, and I also missed work.”


John Finley, then proceeded to tell me again that he was not going to mention to the jury that 
“Doc” changed the charges from Assault to Harassment/No Physical Contact and that “Doc” 
was not supposed to be handling my case.  I told him again that I felt this was very important 
because the jury needs to know that I filed “Assault” charges and that they were illegally 
changed by a person that should not have been handling my case.  John Finley then stated, 
“Well, this is the way I am going to handle this case and if you don’t like it you can just get 
another prosecutor.”  I then, thanked him and told him that I would ask for another Prosecutor.  
That same week I left three messages for Scott Sutherland in the Attorney General’s Office in 
Frankfort to contact me and I am still waiting for his call (It is important to know that the 
attorney for Irv Maze and another connected case Judge Jerry Bowles regarding my 
grandchildren’s case are appointed through the Attorney General’s Office in Frankfort, 
Kentucky).

CRIME VICTIMS ASSISTANCE – KY (June 2005)

I spoke with Ms. Jones in Washington regarding victim’s assistance, tele. number (202) 307-5983.  She stated that funds were set aside and that I should contact Steve Pence or Donna Douthitt in Governor Fletcher’s Office in Frankfort, Kentucky (502) 564-7554.

I did not speak with Steve Pence, but was transferred to and spoke with Barney Kinman.  I also left messages for Donna Douthitt.  I spoke several times with Donna Langley (502) 564-3251 and I was transferred to Steve O’Daniel/Justice and Public Safety on 6/17/05 between 3:45 p.m. – 4:00 p.m.

I asked someone at the Governor’s Office about victim’s assistance and I was referred by one of the aforementioned from Governor Fletcher’s Office to the Commonwealth Atty’s Office.

Update:  I have been waiting for assistance from Victims Assistance since June 2005 and to date 

October 13, 2008 I have not received any assistance.

Update:  The Case Number is 09-CI-1888/Franklin Court
COMMONWEALTH ATTORNEY’S OFFICE – Around June 17, 2005
I spoke with someone there and we both were very polite and cordial with each other.  He asked me to leave a message in the voice mail of Harry Rothgerber and I did so.  When Rothgerber called me back he was extremely rude proceeding to yell on the telephone and did not offer me any assistance.  I ask him why he was yelling at me and if he had a problem with me and he stated, “I don’t like the way you treat my staff.”  He then threatened to hang up on me and I told him that he did not have to because I was going to hang up.


For the record, I had not had a problem with his staff and he can only be referring to a federal 
case that I filed that is pending in the U.S. Supreme Court regarding the County Attorneys 
Office covering up a crime against my grandchildren.  This involved the younger child with a 
disability being told he was stinking up the foster parent’s house, being beaten, made to stand in 
a barn and made to go without food.  My older grandchild was putting food in his pockets to 
feed the younger child.  I am still fighting this case and related cases. 

Research the Following News Articles Regarding Human Trafficking of Children in Kentucky for Federal Funding:

1)
Inspector Delivers Scathing Child Services Report
(posted 11:36 a.m. EST, January 11, 2007 (Courier Journal Newspaper taken from article reported by WLKY, Channel 32)
2)
Kentucky Unjustly Terminates Parental Rights for Federal Money (by Valerie Honeycutt Spears) 2006 Lexington Herald Leader Newspaper

3)
Kentucky Foster Care Rife With Corruption (WLWT Cincinnati) – (For the record, I was in this article regarding my grandchildren being taken illegally by the state)
*There are also numerous other articles regarding Kentucky taking children for Federal Funding

After I was not assisted by the Commonwealth Attorney’s Office regarding filing for Victims Assistance, I found another number to call and I filed through an office in Frankfort, Kentucky entitled “Crime Victims Compensation Board,” tele number (502) 573-2290, this was filed on June 17, 2005.  I filed three forms and sent the attachments.  They were regarding Mark Yates, Will Beard and Tyler Stone, these are the co-workers that discussed killing me and the co-worker that assaulted me.  Victims Assistance in Frankfort told me that they had a backlog and that it would take a year before I would get a response or receive any assistance, my contact person is Nancy Polley, and my claim number is CV-2005-00639 and 2005-00638.

OTHER INFO.
2007

One of my grandchildren was downstairs watching TV and came up stairs and said, “Nana, did you know your TV beeps at you.  It was beeping at me.”

2008

I have noticed that each time I come home from work for lunch and I always come home at different times, as soon as I walk in my house my telephone rings and it is always a strange call.

2008  (October)

I have noticed that when I walk toward a door, go out a door, get up out of a chair my telephone ring, therefore I know I am being watched in the privacy of my own home.

STRANGE CALLS, etc.

December 3, 2007 – 12:41 p.m.

Received call from “American Voice” (972) 497-1400
March 17, 2008 – 7:00 p.m. – 8:00 p.m.

Received call from someone name Mike (note that throughout the harassing calls on this entire log the people terrorizing me use the name “Mike” frequently). 

March 17, 2008
Received a call from someone pretending to be a captain on a cruise ship.  I could tell that the call was put on a speaker phone.

May 2008 (not sure of date, but time was 9:25 a.m.)

Received call from “Citymodel” (408) 651-8135.  I did not answer the telephone.

May 2008 (not sure of date)

Received call from Destinations (417) 890-6222. I did not answer the telephone

May 9, 2008 – 8:45 a.m.
Received call from Message Link (408)651-8153. I did not answer the telephone
May 9, 2008 – 12:15 p.m.
Received call from Center Voice 757-980-8090(not sure of last four numbers)
May 15, 2008 –  8:40
Received a call from “Syndovate” (559) 437-5359. I did not answer the telephone

June 2008 (not sure of date) @ 12:33 p.m.
Received call on home phone from Bluegrass Motor, tele number 894-3426.  I did not answer the phone as this is the dealership’s new name where I was a victim of a hate crime.  I do not understand why they would be calling me.

June 12, 2008 – 7:48 p.m.
Received call from Account Service 720-520-1344

June 26, 2008 @ 12:40 p.m.
As soon as I walked in the house for lunch I received a call from 213-710-8180 

June 26, 2008 @ 6:10 p.m.
As soon as I walked in the house from work, I received a call from 213-710-8666

June 27, 2008 – 7:05 p.m.
Received a toll free call from 866-380-8763. I did not answer the telephone

July 8, 2008 @ 8:55 a.m.
Received a call from Unknown Caller.  When I picked up the telephone it stated, “the number you have reached is not in service, if you need assistance hang up and dial your operator.”  I hung up as I did not call out I picked up a call coming in.  I tried to use the telephone approximately 30 minutes later and the telephone was dead.   The telephone stayed dead for five (5) days until my carrier Global finally came and changed wires in boxes on both sides of my house and changed wire inside my house.

July 14, 2008 @ 8:52 a.m.
Received a call from Unknown Caller and I did not answer the telephone.

July 18, 2008 @ 8:00 a.m. (thirty minutes after I got home from work) - Threatened

Received a call from 1-408-587-2150,  I could hear an echo on the telephone and the call was from “Talk Debt.”  Person on the telephone stated, “You need to stop talking.”

July 18, 2008 @ 8:50p.m.

Call beeped in while I was talking to Elizabeth (she was not feeling well, as she has also been attacked numerous times by the corrupt officials and her health is failing).  The call was from someone named “John Pound” and since I did not know him, I did not answer the call.

When I finished talking to Elizabeth I called John Pound at 365-1288 and when he answered I told him not to call my house again.  He proceeded to play games on the tele and then ask for someone named “Abe”.  I told him he did not live here and do not call here again and then he stated in a very nasty tone, “I won’t call your fuckin’ house” and I hung up on him before he could finish. (I could tell that he was a white man trying to disguise his voice to sound like he was illiterate, however his diction was not illiterate and you could tell he had some education.  His voice sounded as if he was in his mid 40’s – late 50’s.

August 2008 (not sure of date) – 8:10 a.m.

Received a call from 310-599-5777
September 1, 2008 @ 6:30 a.m.
Received a telephone call from 224-0164 which is a friend of mine and the caller I.D showed her name in the window.  I immediately called her back thinking something was wrong and I did not get an answer.  I left a message on her voice mail.  Later that day she contacted me and stated that she did not call me at 6:30 a.m. (therefore tele numbers are being manipulated)

September 2, 2008 – 7:30 p.m.
Received call from 888-716-0000
September 4, 2008 (approximately 9:45 a.m.)
Received a call from 800-268-9806.  I receive the same call as the voice is the same on the voice mail with different telephone numbers, usually right before I go to work, no matter what time it is, as my work hours change. Sometimes the call comes in even before 9:00 a.m.

I called the number back about 5 minutes after they left the message and it rang approximately ten times before someone answered.  The voice sounded like a young male.  I told him not to call my house again and he told me he was going to keep calling and stated the company name was CAA or CCA (something like that).  I hung up on him.  When I arrived home from work that night and tried to make a telephone call, my telephone was dead and is still dead.

September 9, 2008 – 5:14 p.m.

Received call from Viking Magazine 515-369-5701
September 2008 (beginning of the month)

Saw United States flag popping up at the bottom of screen on my computer approximately 3 separate occasions (I do not have the internet)

September 12, 2008 – 10:30 a.m.

Received call from Telemaster 702-520-1295
September 12, 2008 – 1:55 p.m.
Received call from Salem, Ohio 234-567-8900

September 13, 2008 – 4:20 a.m.
Sound turned off on television, watching Fox 41.

September 2008 – 6:35 p.m. (not sure of date)
Received call from Quick Solution 909-759-9187

September 16, 2008 – 9:35 a.m.

Received call from Unknown Name & Unknown Number

September 16, 2008 – (around 12:15 p.m.)
Received a call from Chairayle Scott (a lady who has also had problems with corruption).  Chairayle stated that she tried to contact me three times before she finally got me on the fourth call.  She stated, “Do you have someone living with you named Morris Scruggs because I have called you three times and each time I call I get Morris Scruggs.” A frequency that I could not hear but could feel was coming through the telephone while I spoke with Chairayle.  

Chairayle and I were supposed to attend a meeting that night with the Judiciary Club and she was calling to tell me that she would not be able to go.  Her telephone number is 502-419-6712.  The next day we were suppose to meet at my house and her telephone was disconnected.

I contacted the Kentucky Utility Commission, Telephone number 502-564-3940 and left voice mail messages for Susan Dunn.  I called her a third time and she stated, “I couldn’t call you back because you left me the wrong area code, you left (270) 774-4305.  I told her that I do not even know the location of that area code and that my area code has always been (502) 774-4305.  I told her apparently someone had tampered with the message I left for her.  I told Susan she needed to take a report regarding this issue and she refused.  She then stated that she could not take a report regarding Morris Scruggs being on my telephone.  

I called the telephone reporting unit and they stated that they could not take a report.  The person I spoke with was Robin Oates 502-574-7480.  (For the record I have tried on at least three occasions to get the telephone reporting unit to take a report and they constantly state that they cannot.)  I called Sheila at Chief Whites Office (Louisville Metro Police) and told her that I needed a report taken by the telephone reporting unit and explained to her what Chairayle had stated to me.  Sheila stated, “Oh she is Disturbed.”   I stated, “No she is not disturbed, Angela Crenshaw  is not disturbed, Elizabeth Elliot is not disturbed, and I am not disturbed.”  Sheila then told me to report it to the Merit Board.  I called Professional Standards and spoke with a man named Higgs.  When I mentioned Chairayle’s name, he stated, “Oh, you know Chairayle.” 
I have a problem with the comment made about Chairayle, because corrupt officials, including the police are making false claims, committing defamation libel, slander and fraud regarding the mental capacity  of several women (mostly minorities) – and including myself - who have reported corruption after being terrorized, tortured & denied rights by them.  Making these statements behind the backs of these women and circulating these false claims are done to make the women seem unstable so that no one will believe what we are saying is true.  I have personally experienced situations where it is evident that false claims are being made regarding my mental well being. 
September 2008 (not sure of date}

Spoke with Ginny Smith, Director of Consumer Affairs at Kentucky Utility Commission (502) 564-3940 and reported my experience with Susan Dunn (I had also called Susan regarding previous problems and received no assistance).  Ginny said she would look into the problem with my service. 
September 17, 2008 – 4:00 p.m.

Received call from 502-000-0000

September 18, 2008 – 4:25 p.m.

Received call from 062-249-8185

September 19, 2008 – 1:40 p.m.

Received call from Robert Thomas asking me if I just called him he stated, “Somebody just called me from this number.” I do not know this person and I did not call him, his telephone number showed up in caller I.D. as 356-0166

September 2008 (not sure of date, but around the 19th)

Received a call from 356-201-5884.  The voice message stated it was St. Stephen Church.  I am a member and do attend St. Stephen Church, but I am not familiar with this telephone number.

September 19, 2008 – 2:15 p.m.

Received call from 616-980-2853

September 20, 2008 – 8:00 a.m. (AT&T – License # 145673)

Repairman came out and said telephone off the hook, but my telephones were not off of the hook.  He went up on the telephone line and then went to the side of my house in my telephone box.  When he got ready to leave he stated that there were no more lines coming from my phone.

After he left, I tried to use my telephone and it was dead.  I also tried to use my cell and I could not call out.  I went to a friend’s house and called Global (my home tele carrier).  My telephone was dead from 8:00 a.m. until approximately 2:00 p.m. and was then turned back on.

September 21, 2008 – 9:45 a.m. (AT&T – License # 145811)
Repairman came and after he left my telephone had a reverberation (like if you hit a piece of metal and it would reverberate).  I called Daniel Cobble and he heard the noise on the telephone.  
September 20, 2008 – 4:55 p.m.

Received call from 800-811-8467, was voice mail message, but caller I.D. stated Unknown Number
September 20, 2008 – 7:35 p.m.

Received a call from 800-811-8467
September 21, 2008 – 2:55 a.m.

Message at bottom of computer screen stated, “Louisville Metro Police Dept.” (I do not have the internet)
September 22, 2008 – 1:20 p.m.

Received call from 800-811-8467 was voice mail message, but caller I.D. stated Unknown Number
September 22, 2008 – 6:50 p.m.

Received call from Customer Support 310-599-9142
September 23, 2008 – 7:15 a.m.

Called in unemployment.  After entering all the information the message stated my claim was being processed and I could hang up.  When I was hanging up the telephone, I received a message that stated, “If you’d like to make a call please hang up and dial again.”
September 23, 2008 – 7:55 p.m.
Received call from 800-934-2118

September 24, 2008 – 9:15 a.m.

Received a call from Unknown Name and Unknown Number in caller I.D., but voice mail message stated 1-800-837-5745

September 24, 2008 12:05 p.m.
Received call from Unknown # 800-811-8467

September 2008 – not sure of date – 10:15
Received call from 513-579-5300 – Cincinnati OH
September 25, 2008 – 1:03 p.m. 
Received call from 234-567-8900 (did not answer the call)

September 25, 2008 – 9:04 a.m.

Received call from Unknown Number & Unknown Name 800-837-5745

September 2008 -not sure of date - 1:30 p.m. on a Monday
Received call from BNN 616-980-2881
September 2008(not sure of date middle of month or around the 20th of the month)

Received call from 702-705-5021 (my computer hard drive kept running on its own on this day)

September 2008 (sometime between the 28th and the 29th ) 3:06 p.m.
Talking to Marsha Moorman at Human Relations Commission and a call beeped in from

4 mo.s free 626-259-5550.

September 2008 (sometime between the 28th and the 29th ) 4:15 p.m.

Received call from 4 mo.s free 626-259-5550
September 25, 2008 – 1:03 p.m.
Received call from Salem, OH  234-567-8900
September 30, 2008 – 10:50 a.m.
Called F.B.I. in Louisville, Kentucky 502-583-3941 and was talking to Phillip Codispoti (intake person), I was transferred to him by the Receptionist.  I was telling him about the fraudulent birth certificate that I received.  I told him that I originally thought that my middle name and mother’s last name were changed, but also found other discrepancies.  I have also discovered that the birth certificate in its entirety is a fraudulent document and is not a document that would have been sent by the Bureau of Vital Statistics.  I asked him to take a report.  He stated that he would contact the person I originally spoke with – Denise Jones – at the Commonwealth of Kentucky Bureau of Vital Statistics.

He then asked me if I wanted him to get back with me and I stated, “of Course because this document is fraudulent and it was paid for by me with a postal money order and I have been going through all of this for years and reported it to the F.B.I. but received no assistance.” I further stated that this would be a federal crime and he stated that he would pull the previous complaints that I filed.

While I was talking with Phillip Codispoti at the Louisville, Kentucky F.B.I. a call beeped in from Choice America 447-372-6190.

September 30, 2008 – 6:35 p.m.
Received call from Activelink (213) 504-7077.  A message was left on voice mail to call them back on 800-445-1016.

October 1, 2008 – 11:00 a.m.
Received call from choice America 443-372-6190
October 2, 2008 (around that date)

Received a call from Mobile Broaden (605) 214-3579

October 2, 2008 – 6:25 p.m.
Received a call from Customer Support 310-599-9145

October 3, 2008 – 6:00 p.m.
Received call from Ottawahol ON  613-688-3626

October 2008 (not sure of date)
Received call from Credit Con 410-774-8085 and they left this number on my voice mail 877-254-1493.
October 7, 2008 (around that date) 12:55 p.m.
I have now been financially devastated by all of the corruption and have begun receiving Food Stamps.  I called the food stamp office and put in my identification code to find out if the food stamps were put on my card.  While I was putting in my identification code is (which is similar to putting in a credit card number) I heard a tapping noise after each number such as tap, tap, tap, tap as if it was trying to identify each number that I put in.

October 7, 2008 (around that date, around 1:15 p.m.)
I called Global to report what I had heard and she stated that that she could hear tapping on the telephone while I was speaking with her.

October 10, 2008

Received a call from One Service (410) 202-1111

October 12, 2008 – 4:28 p.m.
Received a call from Key Linc (619) 801-8154
October 13, 2008 – 7:41 a.m.

Received a call from Yellow Cab 636-5511.  They left a voice mail message stating that my cab was out in front of my house.  I have a car and did not call a cab.  I looked out and a cab was not in front of my house, so I called Yellow Cab and left a message for their manager to contact me.

The Yellow Cab Manager, Pete Rosen contacted me a couple of days later and left a message stating that the address they had was on Garland Avenue, however it pulled up my telephone number which is (502) 774-4305..
October 13, 2008 – 11:23 a.m.

Received a call from Unknown Name, Unknown Number

October 13, 2008 – 4:01 p.m.
Received a call from (310) -599-9145

October 13, 2008 – 4:05 p.m.

Received a call from Calling (201) 257-4803

October 13, 2008 – 4:31 p.m. - Threatened

Picked up telephone someone stated, “You need to stop talking.”  Received a call from Unknown Name (704) -227-9700

October 13, 2008 - 7:26 p.m

Received a call from GoldenKey (443) 270-9451

October 13, 2008 – 7:46 p.m. - Threatened

Picked up phone someone stating, “You need to stop talking”.  Then received a call from Waterloo IA (311) 274-1904

October 13, 2008 – 8:12 p.m.

Received a call from Wilkerson Ass (270) 643-0222

October 14, 2008 – 1:30 p.m. Attacked
Frequencies on phone, hurt head, caused temporary paralyzes of thoughts, lips burning

October 20, 2008 - 5:53 a.m.
Using computer to put in entries, United States Flag popping up at bottom of screen.  I do not have the internet.

October 2008 (not sure of time)
Received a call from Unknown Name 217-788-5656
October 27, 2008 – 7:20 p.m.
Received a call from KeyLinc 978-570-2357

October 27, 2008 – 3:41 p.m.

Received a call from Syskey Sol 603-214-3550

October 28, 2008 – 11:42 a.m.

Received a call from Las Vegas, NV (702) 705-5055
October 29, 2008 - 12:08 p.m.
Received a call from Las Vegas, NV. (702) – 705-5024
October 29, 2008 - 12:46 p.m.
Received a call from Las Vegas, NV. (702) – 705-5027

October 30, 2008 – 4:49 a.m.
Received a toll free call from 877-458-1316

October 30, 2008 – 10:37 a.m.

Received a call from Florida Ins. 772-562-2624

October 30, 2008 – 4:48 p.m.

Received a toll free call from 888-716-0010

October 30, 2008 – 8:59 p.m.

Received a call from 269-768-2342

October 31, 2008 – 2:32 p.m.

Received a call from Calling 201-257-4802

November 1, 2008 – 11:54 a.m.

Received a call from Active Link 978-570-2343

November 2, 2008 - between 10:30 a.m. and 11:00 a.m.

Received 2 calls from Unknown Name 000-000-0000

(Called 574-7111 for assistance from Police and talked to Ofc. Hedges, I did not receive assistance)

November 2, 2008 – 11:25 a.m.

Received a call from Lumpke Ardi  000-000-0000

Attention:  After tracking a lot of these calls through the computer, I have found out that some, not all, are coming from Landline Providers and are not assigned to a customer, the landline providers are as follows:  Digitcom Services, Cricket Communications, Nexgen Integrated, Lucre, Allstream, Nationsline, AT&T, US Lec Communications, Cinergy, Paetec Communications, Freedom Rings Communications, South Central Bell, Teleport Communications
STRANGE VISITORS 

March 5, 2008 (sometime that week) Wed. Thurs. & Fri.

1) Young White guy (in late teens or early 20’s) – at my door asking me how old the houses are around here and if I am the owner.

2) Young White guy the next day at my door (in late teens or early 20’s) telling me about Home Monitoring, camera that can see in and out.  He saw my security sticker on the door and then started walking away and stated, “oh, you already have security.”

3) Young White guy the next day at my door stating he was from Insight.

September 2008 (around the end of the month) or first week of October 2008
1)
A friend of mine (Lahoma) came by and we were sitting on my front porch.  For the record, she does not know of all of the problems that I have endured in Kentucky or of any of the aforementioned strange visitors.  As we were sitting on the front porch, she made the statement, “I wonder what they are doing over here.”  I stated, “who” and she said, “I just saw two white guys on bicycles and for some reason they just looked out of place and they just went through the alley.”  After she made that statement I did not elaborate on the previous incidents, but changed the subject.
F.B.I.
June 3, 2005, 10:38 a.m.
I called the F.B.I. in Washington at (202) 324-3000, I asked for Mr. Swecker’s Office because Joanie in that office was supposed to get back with me approximately a month ago.  I spoke with Vickie Wells and she stated that Joanie was not in and that she would try to find out what is going on.  She further stated that she and Joanie were Secretaries.
BLUEGRASS AUTOMOTIVE (Mark, Will, Wilma and Tyler)

I will be going to court with the people that discussed killing me and the person that assaulted me on April 19, 2005, Courtroom 202 at 9:00 a.m, District Court in Louisville, Kentucky. The Defendant’s Attorney has now asked for a continuance and the new court date is July 26, 2005 at 9:00 am in District Courtroom 202. 
Court date has now been changed to November 8, 2005, courtroom 202 and/or 122 at 9:00 a.m. and it is my understanding the Defendant’s have different attorneys.  Update; The court date has now been changed for Will Beard and Mark Yates to February 28, 2006. The court date for Tyler Stone has been changed to February 23, 2006, Courtroom 202. 

I do not know why the court date has been changed again, as I did not request it.  I have also noticed on the subpoena for Mark Yates, Will Beard that the charges have been changed from “Terroristic Threatening” to *Obsolete* Terroristic Threatening and to Forgery – 2nd degree.  I also noticed that Tyler Stone’s charges are Harassment/No Physical Contact and Forgery – 2nd Degree.

I do not know who or how these charges were changed.  When I called the Prosecutor’s Office of Irv Maze I was told that I needed to contact the Special Prosecutor Virginia Harrod.  When I spoke with her she told me to contact the Prosecutor’s Office.  I told her that they told me to contact her, she then stated that it is probably a different code that the F.B.I. uses and to disregard what was on the subpoena and that Mark and Will were still charged with the original charges.  When I met with the other Special Prosecutor, Finley, he did not give me any info. Regarding the charges being chanted to forger – 2nd Degree.  The F.B.I. has not contacted me to question me about anything in reference to the original charges or why these charges were changed to Forgery – 2nd Degree.

Update:  I have constantly asked that new Prosecutors be assigned to these cases and approximately a week before the February 2006 Court dates, the Prosecutors removed themselves from the cases.   The court dates for February have now been continued and presently I do not have a date to go to court regarding Will Beard, Mark Yates are Tyler Stone.  

The court date for Will Beard, Mark Yates and Tyler Stone has now been changed.  I filed a Motion for Change of Jurisdiction and a federal law suit against Irv Maze, County Attorney and the new Prosecutor, Ken Howard, as Irv Maze has a conflict of interest an the prosecutor should have been assigned by the Attorney Generals office.  I reported this to Scott Sutherlands office and did not receive any assistance.  Further the new prosecutor has not questioned me, ask for evidence, talked to witnesses and has not interest in bringing up the fact that Irv Maze should not be handling my case and that the charges were changed from Assault by someone in Irv Maze’s office who should not have been handling the case.  The court date is now scheduled for October 2006. Update: The judge, Audra Eckerle in the court stated she was going to dismiss the case.  The Defendants never came to court and the evidence was never heard.  A Recusal and a Motion for Change of Jurisdiction was filed in the case before she dismissed it, none of it was ruled on or taken into consideration before she dismissed the case.

Update:  I have filed a Conspiracy Lawsuit against the Commonwealth, the judge and several others.  I fear for my life.  Several other people, including a civil rights leader in Kentucky, Reverend Coleman and I have filed a class action lawsuit regarding several federal judges in Kentucky.  All of the judges in the Western District have recused themselves and a judge will be assigned from another District. 

Update:  This case was illegally dismissed by the Judge, instead of appealing it we have decided to take it to the United States Court of Federal Claims, which is a higher court.
2004

Also for some time I have had extreme aching all over my body and I am also having some type of mild seizures since the black powder was thrown on me.  I have not been back to the doctor, due to lack of insurance.  Recently, I did decide to make an appointment, though I cannot afford it because the seizures and aching in my body are getting worse. 
I contacted Jewish Hospital to find out if they knew what was thrown on me, however they stated they do not test for those things and that I would need to contact the Center for Disease and Control.  I could not get the St. Matthews Police take the clothes that I wore to test them and they told me that they did not need my clothes and that I could wash them.  I did try to shake some of the black powder out of my clothes to save it before I washed my clothes.  The Louisville FBI has also not bothered to test the powder to find out what it is, nor has anyone questioned Tyler Stone to find out what he threw on me. Update 2006:  I still have occasional aching, but I am hoping that what Tyler Stone threw on me will not threaten my life. 

For the record, when I asked the telephone company about the tap on my phone they state, “they cannot get involved when it is federal.” When I asked the police to take reports regarding my telephone they state, “What do you expect us to do we can’t get involved when it is federal.”  I have now filed a federal civil lawsuit against my local F.B.I in the Federal Court in Louisville, Ky, Case #05-305CV261-S.
Update:  I received notices of dismissal regarding the FBI Case and The EEOC Case.  There has not been any discovery, interrogatories/depositions, hearings, etc.  The Federal judge handling these cases is Judge Simpson III.  The only documents filed in the cases are the complaints; however I also filed an Order for Injunctive Relief and also filed a Motion for a Protective Order and an EPO.  I did not receive any assistance regarding these motions from Judge Simpson III.  I filed a Judicial Complaint against Judge Simpson III with the United States Court of Appeals.

I was told that the computer randomly assigns the cases to the judges, however I have three cases there and two were filed at approximately the same time.  Judge Simpson has all three (3) of my cases, as a matter of fact when I called to get the case numbers, I was told, “Judge Simpson is going to handle that case, put an “S” after the case number.”  I have filed appeals regarding the F.B.I. case and the EEOC case; these appeals are in the Court of Appeals in Cincinnati.  The 2nd case regarding Judge Jerry Bowles has been held in Judge Simpson’s Office since approximately May 20, 2005. Update:  The Jerry Bowles case is now in the United States Court of Appeals.  The Jerry Bowles Case was dismissed on a technicality, however, between 2006 – 2007 the Inspector General has found that the state has violated some parents rights regarding their children and illegally placed some children in foster homes and placed them for adoption (I am going to file against the state regarding these issues and bring back up the illegal acts of Judge Jerry Bowles, who also had alcohol problems during this time).  February 4,  2009 a new case regarding my grandchildren has been filed in federal court. It is Case No.
 3:09CV-00061
F.B.I./Louisville, Ky
November 29, 2006 
A complaint that I sent to the O.I.G. in Chicago regarding my local F.B.I. was forwarded to the U.S. Department of Justice, Office of the Inspector General in Washington, and I received a letter from Glenn Powell stating the complaint was forwarded to the FBI, Inspection Division in Washington, DC.

I spoke with Mr. Powell in March or April 2007 and told him that I would be sending other evidence to him, he advised me to send it to Ed Diner at the O.I.G. in Chicago and that Ed Diner would forward it to him.  I am sending him the audio tape and a revised log to be filed in the Office of the Inspector General.

March 28, 2007

After the information regarding the Patriot Act was released, I filed a new lawsuit against my local F.B.I. Case number 3:07CV-171-H. I do fear for my life, however, I have been terrorized by them and I am going to stand up for my rights.  The mail regarding this case was intercepted when it was mailed to the U.S. Supreme Court.  A new case was filed I January 29, 2009.  It is case no. 3:09-CV-54-S
September 30, 2008

I spoke with Mr. Codospoti at the F.B.I. regarding the Identity theft and the fraudulent birth certificate mailed to me.  I told him that I would bring that information in to the Louisville Ky  F.B.I..

October 1, 2008 (not sure of time)
I called the Louisville, Kentucky F.B.I. on October 1, 2008 I was told to speak with Mr. Weishaak, Agent.  When I called and spoke with him on 10/1/08 at 8:15 a.m., I was told to just bring the information in.

October 1, 2008 - 4:00 p.m.

Called the Louisville Ky. Branch of the F.B.I. and asked for a Duty Agent.  I was given Jennifer Ratterman, who stated that she was a Duty Agent.  After I ask her several questions, I could tell that she was not a Duty Agent.  She later told me that she was a Switchboard Operator.   I asked for her Supervisor and I was not allowed to speak with her Supervisor.
October 2, 2008 (around 3:00 p.m)

I took the fraudulent birth certificate mailed to me, which was Exhibit A, the letter that I mailed back to the Department of Public Health Vital Statistics which was Exhibit B, and the letter I received from them which was Exhibit C, and asked to speak with Mr. Weishaak.  When I went in I asked for two of the forms that were needed to file complaints and I was given two.  I completed the form regarding the fraudulent Birth Certificate and proceeded to complete the form regarding the complaint I was going to file regarding the Receptionist passing her self off as a Duty Agent and was approached by two people that stated that they were F.B.I. Agents, one male (tall, white, slim, possibly a little over 6 feet, around 40,’s or early 50’s) and one white female (tall, almost as tall as him, white, long straight hair past shoulders, brunette, around 40’s).

They gave their names and when I asked for them a second time so that I could write them down, the female stated that she wasn’t going to give me her name.  The man said his name was Bowden (not sure misplaced his name and will have to look for it).  They at first told me that they would not take my complaint and told me to just go to the post office.  I told them that this was very serious, in that someone had falsified a birth certificate and taken money for it and also intercepted my mail.  I also gave them a log with names and numbers, businesses etc. regarding other identity theft related to my situation.  

Finally the male F.B.I. Agent took my information and one of them stated, “Did you leave the message regarding Jennifer?”  I stated, “yes, she is passing herself off as a Duty Agent.”  The female stated that Jennifer was a duty agent and I stated, “No she is not, because she later admitted that she was a switchboard operator.”  They both stated that they would not take a complaint regarding Jennifer, so I told them that I would just mail it.

The male F.B.I. Agent took my complaint and I ask him if someone would contact me and he said if  they needed to they would contact me and the female held the door open for me to leave the office

(in other words I was being thrown out)
October 2008 (sometime around the 8th
Called the F.B.I. office to find out about my complaint and I was told by Mr. Bowden that it was given to someone else.  I asked him who and I was not given any information.

October 2008 (sometime around the 13th)

Called to tell them that I had additional information with other fraudulent documents, including a bill from AT&T regarding a telephone that was in my office that I was being charged for that  an AT&T  representative told me was not my telephone.  I was told by the F.B.I. Agent that answered that they were not interested.

Other
June 6, 2005
I spoke with Paula Brown, tele. Number (502) 624-7747 (Military/Army).  She transferred me to Lieutenant Colonel Evan Brown, who told me that he couldn’t assist me.

June 6, 2005
I spoke with the National Guard on Grade Lane and asked if they could assist me regarding the illegal wiretap that has been placed on my telephone for a year by my local F.B.I.  I also told them of the related problems which also included destruction of property and denying me access to using my telephone and Email for long distance contacts, etc.  I talked with Sgt. Fulkerson.  I took the log of events to him and Colonel Mark Krause.  I left it with the guard at the gate, as Sgt. Fulkerson instructed.  I called later to find out if he received it and I was told that he did receive it and I am awaiting his response.

POST OFFICE
June 6, 2005
I called the Post Office to find out if they received the questionnaire that they mailed out to me and the log of events that I returned to them regarding my mail being opened.  I spoke with Laura and she stated that she would get back with me.  Later in the day I called her back and she told me that Inspector Tatum would be handling it and he would be out of the office until next Monday.

June
Tatum contacted me and I ask him if he read the letter (similar to this one).  He stated that he would read it and get back with me.

July 2005 (first week of July)

My mail is still being opened, and I am not receiving all of my mail.  I spoke with Laura at the Post Office and I have left several messages for Inspector Tatum.  I have not heard back from Tatum.

August or September 2005
Inspector Tatum gave me a number in Frankfort to call regarding my mail, each time I called I could only get a voice mail message. 

November 24, 2006
I mailed a Registered letter to the Federal Communications Commission in Washington DC.  The letter was signed for by A. Gibson on November 28, 2006.  The letter was addressed to the CEO at the Federal Communications Commission. Around the middle of December, I spoke with Linda Jones in Kevin Martin, the Chairman’s Office and she stated that they did not have the letter.

December 2006 (end of Dec, 2006) and beginning of January 2007
I spoke with Vivian Smith and Tavona in the ASC Office who states that they knew who A. Gibson was and transferred me to Bill Cline/Director of Consumer Government Affairs.  He told me to resend the registered letter to him and that they did not know where the letter was. 

Note:  This is suspicious to me due to the fact that there is an “A. Gibson” working for the 

Louisville Metro Police Department in the 1st Division

I also received documents from the FCC that appear to be fraudulent documents

December 12, 2006

Sent registered letter to David Huber, US Attorney General’s Office in Louisville, Kentucky.  The letter was signed for by D. Beard on December 13, 2006, however the Secretary for David Huber and Jim Barr state that they do not have the letter regarding the criminal complaint that I filed with them. The complaint told them of the hate crimes that were committed against me by Mark Yates, Will Beard, Tyler Stone and Wilma Wilke, and about the mention by Mark Yates on the tape regarding the woman that he handcuffed in a building.


This crime included three (3) assaults on me by Tyler Stone, which sent me to the emergency 
room at the hospital twice, once by ambulance, and a tape of  Mark Yates, Will Beard and 
WilmaWilke discussing getting the KKK, how they wanted to ballpark a nigger, & taking me to 
Bardstown leaving me dead in a quote “raggedy ass house,”a list that I have been placed on 
and once you are on it all the money in the world won’t save you,  & a woman that was hand-
cuffed in a house, and a house they like to go to because it is covered all the way around, etc.

I paid a forensic analyst to make a clearer copy of the tape and it was also transcribed and 
notarized by a court reporter and transcribed by me

January 9, 2007 – 2:25 p.m. 
I spoke with Brady Miller in the US Attorney General’s Office in Louisville Kentucky and he told me to resend the Registered letter and address it to his attention.

January 12, 2007

Received a 4-line letter for Jim Barr at the United States Attorney General’s Office in Louisville Ky stating that they found the Registered Letter and sent it to the F.B.I. in Louisville KY. 

January 2007
I spoke with the F.B.I. and was told by Mr. Hicks at the F.B.I. that the United States Attorney General’s Office in Louisville Kentucky told them not to process the complaint (which is a hate crime). The complaint includes the following as evidence:


1)
A cd from a forensic analyst of my previous coworkers Mark Yates, Will Beard and 

Wilma Wilke discussing having a bonfire, the KKK, killing me, a list that I have been 

placed on, a woman that was handcuffed in a building, etc.


2)
A transcript from a court reporter of the cd.


3)
A transcript from me.


4)
Police reports regarding three assaults committed against me


5)
Medical Bills



and other evidence, therefore I know that there is a cover-up, and some of the officials 

in my state are involved.

January – March (not sure of date)

I sent a letter to the US Attorney General’s Office to Mr. Huber and received a very derogatory letter back from them stating, “I am harassing his staff.”  (these letters are available)
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EXHIBIT 21 – RESPONSE FROM DAVID HUBER
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April 7, 2007

Paycheck from “Manpower” mailed to me on April 2, 2007 is missing.  The check was mailed from 1930 Bishop Lane on April 2, 2007.  To date, I have still not received the check.

June 19, 2007
Pay card mailed to Kelly Services on June 16, 2007 was not sent to Kelly Services by the Post Office, also was not returned to me at my home address, even though my home address was at the top of the pay card.  The pay card had sufficient postage and was stamped by the post office.  The pay card was returned to my work address on June 19, 2007 and given to me by a coworker.  This made my check late.  Kelly Services said they did not understand what was going on and why that would have happened. The pay card was mailed from the Crittenden Drive Post Office.


I called the Post Office several times for assistance and they did not want to take a report.  
One of the persons that I spoke with was Connie Dulworth at 473-4220.  To date they still 
have not taken a report.  I also spoke with someone from the Inspector General’s Office 
and have not heard back from them.  I could tell that my telephone calls from my home 
phone were being rerouted.

May or June 2007 (have to look up date in notes)
I contacted the United States Court of Federal Claims to have a packet sent to me, so that Rev. Coleman, Vicki Page, Elizabeth, Russell Wickliffe and myself could file our class action there, as our case was being illegally handled by the Kentucky Federal Court.  I spoke with the clerk there and he stated he would mail the packet.  I waited two – three weeks and did not receive it.  I called the clerk back and he stated that he mailed it over a week ago.  I told him that I did not get it and he stated that he would remail it.

July 12, 2007 - 1:06 p.m.

I called the Post Office Inspector General’s Office and someone called me back and left a voice mail message on my home phone.  His name Brian Hazelwood, his tele number is 866-644-6923 ext. 6643. When I try to call him back, I never get anyone except his voice mail.  I have left several messages and I have not heard back from him.  To date I have not spoken with Brian Hazelwood. 

July 2007
I received about five pieces of forwarded mail from my office which I closed in January 2007.  I turned in a forwarding order when I closed my office in January 2007, however I am just receiving some of my mail.

July 30, 2007 (on or about)
I left another message for Brian Hazelwood at 1-866-644-6923, ext. 6643.  He finally returned my call at my work place 574-6616 (a temporary position through Kelly Services).  I asked him where he worked and what his title was, he stated that he was in the USPS OIG (United States Postal Service Office of the Inspector General and his title was Special Agent.  I told him if something was not done about my mail situation, I would file a federal lawsuit against the Post Office, he accused me of threatening him and wanted to know if I had an attorney.  He then became started questioning me about the F.B.I. case and I told him that I would mail him the information.  I asked him where he was located and he gave me a P.O. Box in Louisville Kentucky.  I ask for his physical location and he would not give it to me.
August 1, 2007
Pay card mailed to Kelly Services is missing again, which made my pay late again. The pay card was mailed at the Crittenden Drive Post Office Location.
August 13, 2007
As per Kelly Services request, (due to my mailed pay cards missing each week) I faxed my pay card to them.  I received a confirmation stating that they received it and I spoke with them on the phone after I faxed it to confirm that it was received.  On Thursday, August 16, 2007 my money was still not on my pay card, so I called them at the downtown office and the East end office.  I was told that somehow it did not get processed and that they would have to resubmit my hours.  This was strange because Ramonica (another Kelly Service worker) faxed her pay card on April 14, 2007 and was paid the next day.

September 23, 2007 or September 24, 2007 - Birth Certificate

Ordered a copy of my Birth Certificate from the Bureau of Vital Statistics so that I could try to get a new Social Security number due to corruption in Kentucky and the toll it has taken on my credit, identity, etc.  The form stated that it would take several weeks for me to receive it; however I received it in three days.  When I received my birth certificate I noticed that my middle name had been changed, my last name was incorrect and my mother’s signature and her last name was incorrect.  I also noticed other discrepancies including the fact that the birth certificate in its entirety is a fraudulent document and is not a document that would have been sent by the Bureau of Vital Statistics.

I spoke with – Denise Jones – at the Commonwealth of Kentucky Bureau of Vital Statistics and she stated that they do not send out the type of Birth Certificate that I received in the mail and that it she was connecting me with the fraud department.  I spoke with another lady and was transferred to the fraud department.  I could not get the lady in the fraud department to take a complaint, but I was told to mail the fraudulent birth certificate to her and she would replace it.  I told her I was not going to mail it to her, as I was keeping it for evidence of the corruption that is going on in Kentucky.  The birth certificate was paid for with a postal money order and it is money order number 11617447948 on September 21, 2009 and was cashed at Farmers Bank on September 26, 2007.

February or March 2008
Received a letter mailed from court that had been placed in plastic cover by the post office with a notation stating that the post office found this mail opened.

January 27, 2009
I mailed a Quo Warranto (this was a request for impeachment of David Huber, U.S. Dept of Justice Attorney for the Louisville, Kentucky area).  He was resigning from office on January 30, 2009, however I was requesting that he be impeached and wanted to get it mailed before his last day in office.

I mistakenly called David Huber’s office on January 30, 2009 and the Receptionist who was very sarcastic stated, “We got this letter you sent to Mr. Huber or whatever it is.” I told her that I called this office by mistake and she stated, “Yeah, I guess you did.” 

I mailed three (3) copies of the Quo Warranto on January 27, 2009, one to each of the following:

1)
David L. Huber – United States Attys Office – 510 West Broadway – 10th Floor – Louisville, Kentucky 40202 Mailed by Certified Mail, Return Receipt Requested


Receipt No: 70081140000028760295
2)
Robert Mueller – Director – FBI Headquarters – 935 Pennsylvania Ave., N.W. – Washington DC 20535 – Mailed by Certified Mail, Return Receipt Requested


(F.Y.I. – Robert Mueller is no longer the Director, therefore it would have been given to the current Director)

Receipt No: 70081140000028760318
3)
President Barack Obama – The Whitehouse - 1600 Pennsylvania Ave., N.W. – Washingont DC 20500 – Mailed by Certified Mail, Restricted Delivery, Return Receipt Requested 

Receipt No: 70081140000028760301

Around the middle of February 2009 I went to the Crittenden Drive Post Office to inquire about the Quo Warranto mailed to Robert Mueller and President Barack Obama.

I spoke with Heather and she gave me a scanned print out regarding the Quo Warranto that was mailed to Robert Mueller.  The print out stated that M. Lundy signed for the Quo Warranto sent to Robert Mueller on February 13, 2009 and showed a scanned copy of his signature, however it was not legible.  Around February 26, 2009 I received the green return receipt card that had the signature of D.W. Jones _______ (signature hard to read and was not printed) and signed on February 22, 2009.

Around the end of February I went back to the Crittenden Drive location to inquire about the Quo Warranto sent to President Barack Obama and I spoke with Lydia and still there was no information regarding the Quo Warranto sent to President Barack Obama.  I also contacted Lydia by telephone at (502) 375-5886 and she told me that I may not get my receipt back.  I told her that that is ridiculous.  I spoke with someone else in March 2009 by telephone and she told me that it was signed for on February 17, 2009, however to date March 4, 2009 I still do not have my return receipt.

Update, on approximately March 17, 2009, I finally received the return receipt regarding the Quo Warranto sent to President Barack Obama.  As you can see on the attached copy of the mail receipt, there is no signature, date, certified is not checked.  There is only a smeared stamp with a blurred date.
Exhibit 22 – Certified, Restricted Del Mail Receipt / Mailed to President Barack Obama
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1 mailed a 2™ Quo Warranto regarding Impeachment of David Huber, U.S. Dept. of Justice to President
Barack Obama — The Whitehouse - 1600 Pennsylvania Ave., N.-W. — Washington DC 20500 — Mailed
by REGISTERED Mail, Restricted Delivery, Return Receipt Requested Receipt No:
RE415905410US and it also came back in the mail with a smeared stamp entitiled, “the White
House Office, Washington D.C. 20500.” There was no signature, registered was not checked and
restricted delivery was not checked. (It is my understanding that registered is under lock and key and
you must have a signature).

EXHIBIT 23
Registered, restricted Delivery Return Receipt card Tracking # RE415905410US
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FEDERAL EXPRESS
April 11, 2007

Sent Log and tape of terrorizing communication to Ed Diner at the O.I.G. in Chicago.  A female from his office called and stated that they received the log, but the tape was broken, and she asked me to resend it.  I told her I tested the tape before I sent it and it was shipped inside of a tape case and tapped so that it would not come open.  She said it was inside case but the tape was broken.

April 2007 (sometime between April 12, 2007  - April 19, 2007

I called Federal Express and told them that I wanted to file a complaint re: my mail.  I also ask for a refund on the package that was sent on April 11, 2007.  I received a refund from federal express.

Exhibit 24 – Letter From Federal Express
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April 17, 2007

Ms. Connie Marshall
1814 S. 23" Street
Louisville, KY 40210

Dear Ms. Marshall:

Your report regarding your April 11 shipment sent under tracking number 859807475823
to Mr. Ed Diner with OIG/Citicorp Center has been received by my office.

We are very concerned to receive your report that a tape contained in the package was
not working when it was received. Certainly, we are always concerned when a customer
is dissatisfied for any reason, and | assure you that | have forwarded your report to the
appropriate management for their review and corrective action, as necessary.

We apologize for any ill will created by this incident and hope that you will not allow it to
dissuade your usage of our service in the future.

Sincerely,

Suth

Margaret E. Boyle
Customer Relations Department

meb/297797





US SUPREME COURT MAIL & KY SUPREME COURT MAIL MISSING

I did not receive US Supreme Court Mail regarding the Ken Howard & Irv Maze Case mailed to me.  Also mail regarding the FBI Case was not acknowledged by the US Supreme Court, and I was told by Gail Thompson at the U.S. Supreme Court to refile it and file an affidavit.  I also did not receive mail regarding a case filed in the Kentucky Supreme Court. 
CONTINUED HARASSMENT

Louisville Gas and Electric Service/LG&E (cut –off) – September 20, 21, 22, 2005

Though I made arrangements on my LG&E bill with David at LG&E to pay 100.00 on

September 26, 2005 – wrote it in my appointment book – and have never had my service cut-off.  My LG&E service was cut off and they stated they did not get the telephone call from me and could not locate the tape, as they stated they tape their calls.  LG&E also stated that if my telephone was “Blocked” the tape would not have recorded the telephone call that I had with “David.”  When my service was cut off for three days, I had to borrow money to get the service back on.  I had just been to the grocery and purchased $50.00 worth of groceries and lost approximately $30.00 worth of meat.

*Louisville Gas and Electric Service/CUT OFF – December 18, 2006

Arrived home from work and LG&E and Insight Communications was off.  I had made arrangements with both.  Tried to use my cell phone and options – press one press two, etc. – would not work had to go to pay center.  LG&E Service was not restored until the next day at approximately 3:00 p.m.

December 18, 2006 (around 5:30 p.m.)

Arrived home to find that all of my Insight services were disconnected.  My bill was paid, I received no warning. I called Insight, December 19, 2006 to find out why my services were disconnected, because my bill was paid.  They would not talk with me and told me to contact Kentucky Public Services.  I contacted Kentucky Public Service Commission and a very derogatory letter was sent to Kentucky Public Services from Insight Communications, stating that they would no longer provide me with service.  I am in the process of responding to the letter, and will file a Defamation libel lawsuit against Insight. 

LOUISVILLE GAS AND ELECTRIC – April 11, 2007 (between 4:00 a.m. – 6:00 a.m)

Lights went out in house for about ten (10) minutes
LOUISVILLE GAS AND ELECTRIC – April 11, 2007 (between 9:00 a.m. – 10:00 a.m)

Lights blinked off and back on, a couple of times.
LOUISVILLE GAS AND ELECTRIC – April 11, 2007 (between 7:45 p.m. – 8:16 p.m.)

Lights went out in house for about 15 – 20  minutes. Freeman Davis was at my house and is a witness.

I called LG&E and they said there was a power failure but now it was fixed. I tried to call my neighbors to find out if their lights went out and could only reach their voice mails.

April 26, 2007 – 8:30 a.m.

Large Radio went off in Bedroom

April 26, 2007 – 8:45 a.m.

Small Radio went off in Living Room Wall (Outlet behind chair I like to sit in)

April 26, 2007 – 8:50 a.m.
Large Radio/tape player in Bedroom went off for two minutes and came back on.  I called and spoke with Mary at LG&E. (*also see the Dish Network section of this log on April 26, 2007 regarding this for related problems*).

April 26, 2007 – 8:45 a.m.
Plugged small radio/tape player in the Dining Room outlet.  It worked for approximately fifteen minutes and went back off.
April 26, 2007 – 9:05 a.m. - Destruction of Property
Turned on large radio/tape player in the bedroom and it went back off. I unplugged it and used the batteries and it still would not work. (*see Cingular on April 27, 2007 for related info.*)

April 26, 2007

After my call to LG&E (Louisville Gas and Electric), an LG&E Truck came out and took out a line and put in another line.  They went up high in a lift type of truck and replaced a huge electrical line.

August 9, 2007 - 11:00 p.m. - Destruction of Property
I was testing cassette tapes for a yard sale (as I had several old tapes). The tape player stopped playing.  I took the tape player in the next room and plugged it in and it played for about five minutes and stopped playing again.  I took it downstairs and it did not play at all.  The tape player was shorted out and the radio, cd player and tape no longer works.

I plugged in a 2nd tape player and the tape player was disabled.  Nothing worked for approximately 2 hours on the tape player.  I turned it on again and it worked for five minutes and was disabled.

I plugged in a 3rd tape player and the tape player worked for approximately five minutes and was disabled.

I finally gave up and went to bed at approximately 4:00 a.m.  I was so distressed that I did not go to work the next day.  The next day I tried the tape players again and tape player number 1 does not work at all.  Tape player #2, only the radio and cd work.  Tape player #3, only the cd works.

August 9, 2007 – 11:24 p.m.
Tracy called and we were cut off.
August 10, 2007   

I talked with LG&E and told them what I knew was going on and that some of their staff is participating in the corruption.  I went down to the Broadway office and spoke with Julie Stethen.  She stated that I needed to contact their Risk Management Department.  I gave her a log and a tape of what I have experienced for the past 3 ½ years. I also went to the police dept.

EXHIBIT 25 - Julie Stethen’s Business Card
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October 2007 — (between Oct. 15 —Oct. 27) 9:00 am.
Talked to someone name Jennifer Mattingly at LG&E

November 11. 2007 - 6:15
Light on bedroom dresser blinking, I looked at it and it blew out.

February 14 or 15. 2008 — 12:30 p.m. — Destruction of Property
Telephone had echo and I taped it earlier that day. Came home for lunch at 12:30 p.m. and called

Gordon Rowe’s office, as I was searching for an attorney. I played the echo on the phone for him to
hear that was on my voice mail. He said that he heard it. When I got back home that evening my
telephone was dead/destroyed and all of the voice mail messages had been erased. I had to replace the
telephone and they also destroyed properties on the new telephone.

February 15. 2008 - Destruction of Property

Tried to use my computer and noticed that a remote system, etc. is being downloaded to my computer. 1
do not have the internet and have not had it since April 2007 because I could not use it and they (the
corrupt officials) destroyed my computers. Hard drive is running continuously and I could not shut the
computer down.

February 20, 2008 (around 12:30 p.m.
Came home for lunch, furnace was off. 1 had to turn it back on.

March 12, 2008 — 6:15 p.m.
Playing small cd player in living room (outlet behind chair that I sit in) and it stopped three times.

March 23, 2008 — 10:22
Playing small cd player in living room, cd player stopped 2 times.

May 11,2008 —9:15 a.m.
Listening to gospel music on B96.5. Radio turned off

July 2, 2008 — 6:30 a.m.
Lights blinking on dresser by closet

October 9. 2008 — 11:15 p.m.
Sound on television kept going off.

October 9. 2008 (not sure of time)
DVD player and TV turned off by itself





October 9, 2008 (around that date)

Called LG&E and ask for Julie Stethen.  I spoke with someone named Aubrey and she told me someone name Jim Melton would call me and he did not return my call.  I called her back and told her to ask Julie Stethen to contact me
October 10, 2008 – 2:55 a.m.
Working on computer, I do not have the internet, however it started running by itself.  Files started downloading to my computer and I received a message that stated a “Trojan” has been sent to your computer. Trojan.Win32.small.iz

October 10, 2008 – 10:50 a.m. – Attacked 
Talking to Julie Stethen at LG&E regarding problem with service, frequencies coming through phone, caused headache, pressure and pain.

April 2009 – Destruction of Property_ 
Tape player destroyed while I was making tapes for evidence.  The tape player played, but there was no sound.  All you could hear was the volume control.  I also noticed the heat suddenly was not working.  I went to bed and the next morning the house was cold.  I tried to turn on the heat, but it would not come on.  I smelled gas and called the Fire Department.  They stated the electric igniter switch was no longer working.  I had to pay a furnace person to repair it. I called Julie Stethen at LG&E.

May 2009 (beginning of May or last of April 2009)

I contacted LG&E’s Risk Management Dept. 326-5900 and was told to speak with Sarah Miller, Adjuster at 708-3119.  I called her numerous times and left several messages and she did not return my call.

Also spoke with a Ms. Mattingly and a Ms. Knots (one of which stated that she was a Supervisor).  I was told that Paula Gardner now had my complaint and would get back with me.  For approximately a week I called and left messages for Paula Gardner.  Paula stated that she was a new employee and took Nancy Wright’s place, as Nancy previously had my complaint.  I told her that I was told that Sarah Miller had my complaint.

Paula stated that Sarah does not work in that department and was just helping out.  I told her if that was the case, she was helping out on a regular basis because in August 2007 as I have had other property  damaged, Sarah is the person that was my Adjuster.   

Paula stated that she would get back with me after she spoke with Julie Stethen, whom I first spoke with at 9th and Broadway LG&E location in 2007.  Once again I received a letter in the mail from LG&E’s Risk Management Department refusing to compensate me for my damaged property, which has included computers, fax machines, washer, dryer, approximately four tape players and the electric igniter switch for the heating system in my home.

EXHIBIT 26

2010 Risk Management Denial Letter from LG&E 
2010 Risk Management Denial Letter from LG&E

2009 Risk Management Denial Letter from LG&E  

2007 Risk Management Denial Letter from LG&E
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October 11, 2010
Connie Marshall

Louisville, KY 40210

RE: RMSC CLAIM #: GC36-1-02010207829
Ac/Site: -
D/L: Date reported: 1074/2010
Damages Claimed: electronic equipment

Dear Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in response to your claim for damages against
Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Services is a third party claims
administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&E personnel and administrate the
claims presented against them.

LG&E has checked their records and found where they were called to your residence to check the service on
September 8%, 2010. A voltage test and load test were performed and found to be normal. You were
advised to obtain an electrician to check your electrical service, since no problem was found on LG&E’s
equipment. You have since stated that you are experiencing flickers and problems with your electrical
sockets. Based on the record available to us, we cannot proceed further as there is no evidence to support
your claim.

If you have any further information or evidence that you wish us to consider, please provide that to us.
Otherwise, we continue to encourage you to have your home’s wiring inspected by a qualified electrician of
your choosing, so that you can determine if these problems are being caused by issues in your wiring.

Sincerely,

Kathy D. Cravens
Senior Case Manager
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October 5, 2010

Connie Marshall

Louisville, KY 40210

RE: RMSC CLAIM #: GC36-1-02010207599
Ac/Site:
D/L: . Date reported: 9/30/2010
Damages Claimed: CD Player and washing machine

Dear Ms. Marshall:

This letter is in regard to the above referenced incident and in response to your claim for damages against
Louisville Gas and Electric Company, (LG&E). Risk Management Services is a third party claims
administrator that is contracted to investigate with the appropriate LG&E personnel and administrate the
claims presented against them.

LG&E has checked their records and found where they were called to your residence to check the service on
September 8", 2010. A voltage test and load test were performed and found to be normal. You were
advised to obtain an electrician to check the customer side, since LG&E readings checked out OK. There
were no interruptions found in the month of September, 2010, at the circuit that serves your address;
however, this electrical service is behind what is called a recloser unit and operations (momentary blinks) are
recorded as an interruption within the unit, but are not seen at the substation level. The recloser was read
and only three operations have occurred since March 22, 2010. Relays, circuit lockouts, and these
momentary blinks from the recloser operations are a normal function of the equipment, as this equipment is
designed to relay, lockout, or trip when a fault (interruption on the line) occurs.

The purpose of the recloser is, when a fault occurs in this area the device will reset itself to minimize the
outage time and customers affected. Faults can occur for many reasons such as, tree limbs, adverse weather,
wildlife, to name a few which are beyond the control of LG&E.

LG&E does exercise reasonable care and diligence in an endeavor to supply service continuously and
without interruption, but cannot guarantee continuous service. LG&E is not liable for any loss or damage
resulting from interruption, reduction, delay or failure of electric service not caused by the willful negligence
of the Company, or resulting from any cause or circumstance beyond the reasonable control of the
Company.

Based on the facts as we know them, we must deny any responsibility on behalf of Louisville Gas and

Electric Company or their employees; and, therefore must respectfully deny your claim for damages.

Sincerely, ~ N

g R (hopesa
athy D. €ravens

Senior Case Manager
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August 28, 2007

Connie Marshall
1814 So. 23" Street
Louisvilla XY 40210

Re:  Claim for Damages
Louisville Gas & Electric Company
Claim No. GC36/1/02007125550
D/Loss: August 9, 2007 and August 10 2007

aicd the claim you presented. You reporied threc i vecorders
the above dates,
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DX 1233 did not have any electrical interruptions on thesc dat

ermined vour Cir

We have completed our investigation and based upon the facts, as we know them we must
respectfully deny any responsibility on behalf of Louisville Gas & Electric Company or
it's employees.
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Nancy Ray
Senior Case Manager
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August 26, 2009 — 6:45 p.m. (also see section regarding reinstallation of Dish Network)
Living room light blinked by chair

JUSTICE FOR ALL CITIZENS NEW BUSINESS LOCATION CONCERNS:
October 27, 2006 — 1:18 p.m.
Talked to someone from AT&T that stated T. Spears***canceled my service. 1 asked them who he was
and they thought that he worked for me, however I do not know anyone named T. Spears, therefore he
did not work for me or for them.

On March 1, 2009 - 1 listened to this conversation again, as I taped most of it however it is a little
hard to hear, but could be clarified by a court reporter. The lady states on 11/6/06 T. Spears cancelled
my service — 3™ party verification — VRI Unit — Recorder was supposed to be placed originally — CXT
(could be CST) request brand new line — LVNS (or something like that
(Note: Around the corner from my home address 1814 South 23™ St. are apartments located on
Cypress and Hill Street and the name of the Apartments is H. Temple Spears Apt, maybe this is
where the people torturing me came up with the name T. Spears***)

EXHIBIT 27 - Picture of H. Temple Spears Apts.

November 10. 2006 — 4211 Cane Run Road. Unit 3. Louisville Kentucky 40216
I received a telephone call from my new landlord at my new business location asking me if I would
move my business to a side location, as I currently have a front office and just moved into it





1 1/2 months ago.  My landlord stated that someone wants my office and he will pay for my move and 1/2 months rent.  This seems strange to me because there are several offices upstairs where my office is located that are available and there are others in the front.  I plan to decline to move my office to a side office.

January 2007
Talked to Landlord and was told I could close the office.  Closed office, could never use telephones or computer, due to severe abuse of the “Patriot Act” by my local F.B.I. (* see telephone section of this log regarding AT&T, page 23, January 2007).
BELL SOUTH TRUCKS
License Numbers of Bell South Trucks

IBR925 – This is a license number of one of the Bell South Trucks that came to my office at 4211 Cane Run Road to service my office phones that never worked.
In closing, there are other people who have given me letters regarding their telephones being illegally wire tapped, and some have also complained of computers being intercepted. 

WORKPLACE
For several years I have noticed problems with work telephones and computers, but have not kept a log on this issue until recently.

Workplace

Louisville Metro Public Health and Wellness, Center for Health Equity

2422 West Chestnut Street, Louisville, Kentucky (502) 574-6616
RE:  Bell South – July 18, 2007 or July 17, 2007  (between 9:30 and 10:30)
I started working at Louisville Metro Public Health and Wellness, Center for Health Equity as a temporary through Kelly Services.  I had no problems with my telephone or computer until approximately two - three weeks after I started working there.  Some time in July 2007 Bell South, License plate #145700 came out and no one seemed to even know that they were coming, as everyone was out of the office in a meeting, except me and another contracted employee (Latosha).

The guy from Bell South that came out asked me for a key to the basement which I did not have as I am a temporary.  He then stated that he could just do it in the box.  His name was Fred Mudd, tele # on his business card was (502) 553-4395 he was from Bell South, Network Operations/Special Services . The next day my computer mouse would not operate and my computer screen started freezing. 

EXHIBIT 28 – BELL SOUTH BUSINESS CARD
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Another unmarked truck came the next day after he came and went up on the telephone lines, I asked what they were doing and one of the guys stated that they were putting in new lines. I received two hang up calls and to date now an echo comes and goes on my desk phone. Another employee also stated that she heard an echo on her telephone (Nneka).

I could not control letters typed on screen, as on one email a letter appeared after a sentence and I could not get the letter off of the document.  I had to email the document with the extra letter after the period.

Also, had problems with Email that I was sending out.  Words that were underlined were not underlined, additional spacing, different font.

July 18, 2007
I received two hang up calls
July 19, 2007 – 8:18 a.m.
Called Lauri (Dr. Andress) on her cell phone, I could hear an echo on my office phone (502) 574-6616.
July 23, 2007 – Between 8:00 a.m. – 9:00 a.m.
Email did not go out.  Had to resend.
July 31, 2007 – 10:25 a.m.
Made telephone call to lady to inform her of meeting regarding the office I was working for, her number was 636-3030.  Her name was Sharon, echo on phone.

July 31, 2007 – 2:14 p.m.

Jerry Howardton from Metro Techonology came or called (not sure)
August 7, 2007 - 4:09 p.m.

Received a call from Tamika 778-4822.  Static was on my line like the noises that would come from my cell phone.

August 13, 2007 – 10:55 a.m.

Tried to type letters.  Could not set up letters, default was changed in the computer.  It could not be fixed.  Ramonica (another temporary from Kelly) saw it.
August 13, 2007 – 11:45 a.m.
Computer double spacing, when it should be single spacing. I talked to Paul in the technical dept.

August 13, 2007 – 12:40 p.m.
I tried to delete final letter “Dunn-Jackie.”  I could not delete the computer stated that there has been a sharing violation.  The source or destination file may be in use.

September 2007 – (not sure of date)

Latosha moved from the downstairs office to the upstairs office.  There was an extra phone there that was put there by Bell South.  Latosha called repeatedly to try to get the phone to work, however her receiver never worked (it was dead).  When she tried to transfer her calls from downstairs to the upstairs phone, she could not transfer her calls.  

September 2007 – (not sure of date) 2:06 p.m.

There were two men in and out working on the phones.  One had all white hair and was slim, the other had dark hair and was slim.  They were both white and looked to be in their 50’s, approximately 5’7 and 165 – 170 lbs. I noticed that they were in and out on more than one occasion.  On one occasion I looked at the vehicle that they were in and it was a white van that had a small circular logo that had “Louisville Metro” on the side.  The License number of the van was H2415.

September 2007 – (not sure of date)

On one of the day’s that these men came in September 2007 they walked over to my desk and asked about my telephone.  I told them that I was not going to pretend that I did not know what was going on and I briefly stated that my phone at home and at work were illegally tapped and it happened at work after Bell South came.  One of the men stated, if that were true they would have to get down in the basement to do that.  I replied, “The person that came from Bell South did ask for the keys to the Basement but I did not have the keys.”  Also everyone was gone to a meeting when he came and he stated that he could just do it from the box. (see RE:  Bell South – July 18, 2007 or July 17, 2007, between 9:30 and 10:30, at the beginning of this section)

September 21, 2007 – 2:55 p.m. - Attacked

Talking to Nancy Dematra and frequency was on telephone.
September 25, 2007 – 11:30 a.m. – 12:00 Noon - Attacked
Frequencies sent through phone.  Went to bathroom and felt like I was having a mini stroke.  I fell into the cabinet/bookshelf.  Everyone in office was at a meeting and I was in the building alone.

September 26, 2007 – 9:15 a.m. - Attacked

Talking to Marsha Moorman.  Frequencies sent through phone, hurts ears.

September 26, 2007 – 11:00 a.m.
Called Gracie Lewis at 778-6408.  This number 778-6408 showed up in screen on telephone, however a recording came on saying, “You have reached the Louisville Metro Homicide Unit.” I called Gracie’s number a second time and reached her.  She stated that she had just hung up the phone after speaking with J. Reed Walters at (318) 992-8282 in Louisiana about the Jena Louisiana Case (black boy in jail for fighting a white boy/ referencing the nooses in the trees).  Apparently my call was rerouted by the police department.
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EXHIBIT 29 – EMAIL REGARDING A CALL TO GRACIE LEWIS BEING ANSW. BY THE  HOMICIDE DEPT. VOICE MAIL
September 28, 2007 – 9:00 a.m. – Illegally Fired by a company that I did not work for

I have been working now for approximately four months for Kelly Services at Louisville Metro Public Health and Wellness Center for Health Equity and have been doing a good job.  The Director told me she thought that I did good work.

Sometime in September, I received an email from Dr. Lauri Andress informing me that the state was ending the contract with Kelly Services (temporary service) on November 30, 2007 and that I would need to register with a new company named CBS Personnel (temporary service) as they would now have the contract. I spoke with Tony at Kelly Services and he did not know anything about it.   

On Wednesday, September 26, 2007 we had a meeting at work and the date for CBS to take over had now been changed to Monday, October 1, 2007.  We decided that I would stay with Louisville Metro Public Health and Wellness, Center for Health Equity but I needed to register with CBS.

EXHIBIT 30 (EMAIL REGARDING CBS PERSONNEL)

[image: image18.emf]
On Thursday September 28, 2007 I called CBS and they confirmed that I needed to come in on Friday to complete the paperwork.  I asked if I should come morning or afternoon and they stated morning at around 9:00 a.m.  I told my boss (Dr. Andress) and the staff that I would be in late on Friday, September 28, 2007 because I would be going to CBS to complete the paperwork.

September 28, 2007 – 9:00 a.m. – 9:15 a.m.
Went to CBS on Commerce Crossing and spent 2 hours completing paperwork.  After completing the paperwork I was called into a room by Jeanette, the door was left open so that the other applicants could hear and she loudly stated, “I hate to be the bearer of bad tidings, but they don’t want you to come back, I ask her if she meant today and she said yes.”  

I had just spoken with Dr. Andress earlier from CBS’s office and told her that I would be there for a meeting that was scheduled with Kroger.  I went to work and picked up my fan. I told Sheila what happened at CBS and she seemed surprised.  Dr. Andress had a stack of work in my chair for me to do, however she was upstairs in a meeting so I just picked up my fan and left

Illegal Termination – when I arrived at home, I realized that I was not yet a CBS employee, therefore they could not terminate me, as Kelly Services contract did not end until 5:00 p.m. on September 28, 2007, therefore I was still a Kelly Service employee. I contacted Tony at Kelly Services and he confirmed this and stated he did not know what was going on.

I called Jeanette from my home on September 28, 2007 and she repeated what she told me at their office. I taped the telephone conversation of Jeanatte illegally terminating me on September 28, 2007, though I had not started working for her company and would not start working for her company until October 1, 2007.  
I went to Human Rights Commission and Filed a Complaint against CBS, contacted the Dept. of Labor and Relations and also filed for unemployment.

Though I gave Human Rights Commission a cassette tape of Jeanette illegally terminating me, I did not receive any assistance from Human Rights Commission.
NATIONAL COLLEGE WORK TELEPHONE – (502) 447-7634

May 5, 2008 (9:00 a.m. – 10:00 a.m.) – Attacked 
Echo on work phone – attacked on phone.  Head felt pain and pressure on back of head.
June 9, 2008 – 11:45 a.m. - Attacked
Attacked on phone (frequencies coming through telephone)
June 16, 2008 – 4:56 p.m. – 5:07 p.m.
Blacked out for approximately 10 minutes

July 1, 2008 – 11:00 a.m. – 12:00 p.m. - Attacked

Signals coming through work phones – caused pain to head.  I cannot hear them, but can feel them coming through the phone.

July 17, 2008 – 5:58 p.m.

Echo on phone at work when called out

July 18. 2008 12:37 p.m. – Attacked 

Came back from lunch and tried to get on computer called the help desk at 12:53 p.m. & all of a sudden the computer started working.  I was attacked on the telephone with frequencies while I talked to the help desk.  After the attack with the frequencies, I felt extreme pain.
July 30, 2008 @ 9:47 a.m.

Echo on tele @ work when called out
July 30, 2008 – 3:48 p.m.
Bad connection on telephone

August 11, 2008 @ 1:39 pm
Echo on work telephone all morning & frequencies coming through phone that caused pain & extreme discomfort.  Called the helpdesk at work & talked to Jeff/Justin.  He said unplug telephone & plug it back in, but still had same problem with telephone.

August 11, 2008 @ 1:55 pm
Called the helpdesk at work again & was told to send Email (I do not have email).  I was then told to have my manager send the email by Jessie Medina.  I talked with Vickie Strunk and told her that I will bring a packet in, including letter from my Congressman, my Councilwoman and a federal government statement on my bank account in to be given to the Director.

August 12, 2008 @ 6:50 p.m.
Echo on phone at work

September 2008
Went to work and at approximately 3:00 p.m. I was called to Ely (my Dept. Head) Office.  I went into the office and Vicki Strunk was sitting there.  When I walked in she stated, “Connie, we are making some changes, your services are no longer needed, you are terminated.”  I asked her why and she walked out.  I went to my cubicle and packed my things and went back to Ely’s office and she was on the telephone with Vicki Strunk.  I told her to ask Vicki for a letter. Ely stated, “she wants a letter”  Ely then told me that Vicki stated that I had fifteen minutes to leave the property.  When I received my unemployment letter it states that I was terminated because “Kentucky is an at will state.”  

EXHIBIT 31 – NATIONAL COLLEGE – RE: TERMINATION OF EMPLOYMENT
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NATIONAL COLLEGE Employer Statement
4205 DIXIE HIGHWAY
LOUISYILLE. KY 40216 Discharge/Suspension
General
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What explanation did the claimant provide regarding the final incident?
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Employer Notification
NATIONAL COLLEGE Date Processed: 09/10/2008
4205 DIXIE HIGHWAY Bmployer Phone No : (502) 774 - 4305
LOUISVILLE, KY Mail Date : 09/11/2008
40216

Carefully read the information below supplied by your former employee. If the employee was separated for
any reason other than lack of work, complete the ‘employer’s statement’ below and return this form to the
above address within 10 days of 09/11/2008.

This is notice that a claim for unemployment benefits has been filed by CONNIE MARSHALL, SSN# samiimsy
listing you as the Most Recent employer. The claimant has indicated he/she worked for you from 01/08/2008
through 09/10/2008, and is no longer working due to Discharge. You may also receive a “fact-finding report” from
this agency in a separate mailing. It is important that you complete and return it as instructed. The claimant has
provided the following explanation regarding the separation.

MS. STRUNK SAID THEY ARE MAKING CHANGES

If the claimant left your employ for any reason other than “Lack of Work” or “Lay-off with definite recall”, under
787 KAR 1:070 you, as an employer, are required to return this form within 10 days of the mail date to qualify for
potential relief of charges to your reserve account.

Employer’s Statement
On the day this claimant was separated from your employment, what was the primary reason for separation?
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I know that this was an Illegal termination and plan to file accordingly

IDENTITY THEFT
July 25, 2005, home address 7404 Patrick Henry Road #4, Louisville Ky 40214
MCI stated my social did not match my credit file.

February 17, 2007 – 12:45 p.m. – 1:30 p.m. – at my home address 1814 South 23rd Street

I decided to try to get on-line with the internet service “People PC.”  I put in the People PC cd and when it requested my telephone number, I entered my telephone number.  The message in the computer stated that I could not use my telephone number (502) 774-4305 because someone already had that number.  As this is my telephone number and the first time I have used People PC apparently “fraud” is being committed.  I called People PC at 1-866-772-6277 and they told me that my telephone number

(502) 774-4305 is being used by the following person:


Sandra Griewe


7911 Southeast 82nd Ave., Unit 35


Portland, Oregon 

My office address at the time I found out that my home telephone number was being used by the above person was:


Connie Marshall


4211 Cane Run Road, Unit 3


Louisville, Kentucky 







(Very Similar Addresses)

Furthermore when I gave AT&T the above new office address I told them I wanted to use Suite 3 instead of Unit 3 and they stated that I had to use Unit 3. 

People PC further stated that Sandra Griewe started using this telephone number on January 6, 2007.  I thought this was strange because she is in Portland, Oregon, therefore how could she be using a 502 area code.  Also, I just acquired this number the last of December 2006.  They told me that they could not do anything to assist me and that I would need to call Customer Service on Monday.  They told me to use my cell phone number to set-up my account with them.  

February 17, 2007
Contacted the police to take a police report regarding someone named, “Sandra Griewe, 7911 Southeast 82nd Ave., Unit 35 Portland, Oregon, “ using my home telephone number (502) 774-4305 as her internet number (I do not know this person).  When I picked up the report it was incorrect and stated nothing about the aforementioned person. The police officer that I spoke with was John Terence Keeling.

February 19, 2007
I called People PC and told them the problem regarding Sandra Griewe and they stated there was nothing that they could do. I ask to speak to a manager and they transferred me to a voice mailbox and I left a message, I did not receive a return call.

February 19, 2007
I called Global, my telephone carrier and told them that fraud is being committed.  They stated that there was nothing that they could do and that I needed to talk to my telephone line carrier, Bell South, and that they could handle the situation regarding illegal use of my telephone line because they control all of the outside lines.

Between February 2007 – April 2007 (Regarding my home phone Tele No. (502) 774-4305

I went to Circuit City and they had the following persons listed as having my home telephone number.  The Clerk (heavyset young white girl, I think she had dark hair) stated the following people were husband and wife, but had different addresses:


Janet Heyman – 2721 West Market Street, Louisville, Kentucky


Phillip Heyman – 3647 Henry Avenue, Louisville, Kentucky

Between January 2007 – February 2007 (Regarding my home phone Tele No. (502) 774-4305
I went to Walgreen’s Photograph Dept. on 18th and Hill Street.  The Manager or Assistant Manager ( he was black) stated that he had someone else with my telephone number and ask me how long I had that number.

February 2007 or sometime August 2007

Applied for a position with a temporary company and when I put in my telephone number it pulled up my telephone number with Bell South in 2004 which was 499-7004 (2200 Deer Path Circle, Apt. 200.  When I went home as this is 2007 I called 499-7004 and I was transferred to the number I had for Jan., Feb. and March 2005 at my niece’s house which was 772-9231 (1815 South 24th Street).

When I called 772-9231 I was told by someone named Ellen that this was now their fax number and that Bell South had given them this number and they had had it for two (2) months.  I ask her the name of the office that I had called and she stated that it was Knights of St. John Apt., located at 2100 St. John Place.  I ask her if she would give me something stating this because I was dealing with identity theft.  She told me when Connie came in I could call and talk to Connie.  I told her that my name was also Connie and that I live very close to where she stated her office is located.

June 21, 2007 (not sure of date) 6:31 p.m.

Someone name Tony called and said he was in Beecher Terrace.  He asked me if this was 774-4205 and I said, “No, this is 774-4305.”  After I hung up I called the 774-4205 and a lady answered and she said she knew who he was, she then stated that he probably dialed the wrong number.
September 23, 2007 or September 24, 2007 - Birth Certificate

Ordered a copy of my Birth Certificate so that I could try to get a new Social Security number due to all of the aforementioned.  The form stated that it would take several weeks for me to receive it; however I received it in three days.  When I received my birth certificate I noticed that my middle name had been changed, my last name was incorrect and my mother’s signature and her last name was incorrect.  I also noticed other discrepancies.

October 25, 2007

Received a call from Josh Dunford (sounded Caucasian) and his wife Crissa Dunford (sounded Caucasian) stating that he thought he was my long lost adopted son.  He stated his telephone number is 540-651-2362 and his mailing address is P.O. Box 71, Check Virginia 24072.  I do not have any other children and I am black and he is Caucasian.)  When I spoke with the person named Crissa she heard the echo on the phone and acknowledged it, I also had the telephone on speaker phone and had a friend named Elaine at my house that heard Crissa state that she heard the echo and that she thought her husband was my son. Crissa called back again and stated that Richard and Katy Dunford were related to Josh and that Josh is 27 years old.

March 8, 2008
One of the AT&T agents told me when she put my name in the computer it pulled up Brittany Reed at 1501 South 36th Street, and the social security number 404-35-4902, but her account was closed April 14, 2006.  Someone else told me when she put my name in the computer it pulled up Rebecca. (****see March 8, under the New AT&T – page 42 of this log).
March 18, 2008 – 6:40 p.m.
Someone named Ronnie called from United Insurance and asked for Connie.  I told him my name was Connie and he said that he was calling about my insurance bill.  I told him that I did not have insurance with his company.  He asked me if I lived at 1522 Beech Street and I told him, “No.”  He said he was located at 3934 Dixie Highway and his tele number was 345-3176.  He then asked me if I knew Larry Thomas or Thompson and I told him, “No.”  He said he got my name from Larry.  (For the record I have received calls from United Insurance previously (a call from a woman and a man).

On two occasions in the month of May28, 2008 and June 2008 I went to United Insurance to find out how they got my name. The first time I went which was May 28, 2008, I was told by someone that worked in the building that Ronnie was just there and I had just missed him.  I went back later that day and was told by someone that worked in that office that Ronnie never comes in the office and works from a cell phone and that I could call Mitch/Scott Hendricks. I was given the number of 448-9488.

I went back in June 2008 and I think I  spoke with Randy Chasteen, Manager 812-290-6964 and another man (one I talked to in the office and the other one I talked to in the hallway of the location of the office on Dixie Highway.  One of them told me that Ronnie no longer works there and that he has mental problems and filed for disability.  I was told to contact the District Manager, Mitch 1-888-841-0422.

I asked one of them if they had always been at the Dixie Highway location and he said that they used to be on Fern Valley Road. I was also told that Larry Thompson used to work there.
December 3 , 2007 – 11:30 a.m.

Called Leiutenant Candita Hettick at the Merit Board regarding identity theft problems because I have another complaint pending there regarding Policemen Sherrard*, Overstreet, Crick and Snow.  She told me that I needed to contact  Lieutenant Assef  575-7051 in the Fraud Unit.  When I contacted him, I was told that I needed to contact Detective Glass 574-7418.  When I spoke with Detective Glass, I was told to contact the police dept in my area.

I spoke with Major Gentry (Bohne Ave. police Dept.) at 574-2478 and started telling her about the identity theft.  She stated that she was going to call Detective Glass and why did he tell me to call her because I already had complaints against some of her police officers.  She then started repeating over and over that she was not going to send a police officer to my house again.  I told her I did not ask for her police officers to come to my house and that Sherrard*, Overstreet, Crick and Snow had previously come to terrorize me that is why the complaints were filed with the merit board (see August 21, 2007 regarding Sherrard*, Overstreet, Crick and Snow).  I then start asking her why they came to my house and she said somebody called them, however I was home alone and I did not call them.  I told her that I wanted to bring the identity theft evidence to her office and she stated she was not going to take it.

June 30, 2008 – (between 6:25 p.m. – 7:00 p.m.)

Went to Auto Zone on Broadway in the West End and when the guy put my telephone number in, he pulled up Honey Marshall with my telephone number which is (502) 774-4305.

September 2008 (between the 15th and the 29th)
Received a call from John DeJockamo for Brittany Reed.  He stated, “this message is for Brittany Reed, please call me at 866-316-2714 regarding I.D. #1210WS.

September 28, 2008 or 29th
Received a call from Sandra at Preston Care and Rehabilitation Chiropractic stating that she called to remind Craig Goodman of his appointment at Dr. Bianco’s office on October 1st.  She left a telephone number of 962-2277.

September 2008 (not sure of date)
Received a call from Don Dejockamo for Brittany Reed regarding account #1210W5.  His telephone number was 866-316-2714.  When I called that number I got a recording that gave the number 1-800-709-8676.  I spoke with someone that stated the name of the company was NCO and that they were located at 507 Prudential Road, Horsham  PA 19044.  
October 2, 2008 - 10:04 a.m.

Received a call from Dorothy Johnson (tele number 448-3566).  She stated that she was trying to reach Janet Heyman and that she saw her in church and baked her a cake and was calling her about the cake.  She gave the telephone number of 774-8985 as a disconnected tele number for Janet Heyman and stated that the other number she had for Janet was 774-4305.  She stated the church she and Janet attended was Galilee Baptist Church.

October 2, 2008 – around 10:00 a.m.
After receiving two additional messages regarding a Craig Goodman, I spoke to the lady at Preston Care and Rehabilitation and explained to her that he did not live here.  She first stated that they signed him up this past Saturday at St. Stephen’s Health Fair and that he gave my telephone number (502) 774-4305.  She later called back and changed her story and said the number was 776-4305.

October 7, 2008 – 12:30 p.m
I called 776-4305 and spoke with Craig Goodman.  He said he lived at 1836 Algonquin Parkway and that he got this number from “Insight.”  (this is right around the corner from where I live)
OTHER AT HOME - Destruction of Property
 I have not been allowed access to the internet in my home since April 2007.  Today’s date is December 25, 2007.  To date I have had five computers, six telephones, four cd/tape players, and a fax machine destroyed and have been forced into financial devastation.

I cannot sleep at night and I am often up late.  I have now been terrorized for four (4) years by my local F.B.I., police and other corrupt officials.  My telephones are still blocked and I do not have computer internet access.

June 13, 2008
Left open at home a box of caramel corn that I had already eaten some out of the box.  The candy corn on top had a chemical taste, but it was faint and not really that noticeable, however it sort of burned my throat and had a bit of a different taste.  When I bought it the day before it tasted fine, however I only ate half of it.  When I came home and started eating the other half the top pieces in the box are the ones that tasted a bit strange and burned my throat a little.  

Health Issues


For some time now, since the signals have been coming through the telephone, I have started to 
feel something like a pull that I call “Mini Strokes.”  I do not have insurance and I have not 
been to the Doctor.  I think eventually these mini strokes will kill me, and I do believe that this is 
what they are trying to do.

Body overheats from inside as if  it is cooking..  The heating is not related to hot flashes, as I have already been through the change of life. This has been happening for approximately 2 years.

I have experienced blackouts that last approximately 15 – 45 minutes.  This has been happening for approximately 2 years.  Example:  I could be sitting watching TV and then I am waking up and I have lost approximately 15 – 45 minutes of time.

My right ankle is constantly in pain. Something is in it and I heard it and I felt it when it attacked my bone in my ankle (I could hear the bone crunching and felt the extreme pain when it first entered my ankle).  ***see Jan 2008 & Jan 10, 2008 under LG&E on page 35.

2007 and/or beginning of 2008 – Felt is if blood and/or something was leaking inside of my head (upper forehead area).

January 2009 – Present – Chest pains.  One very unusual one was when my heart felt like it moved like a big wave when someone is surfing. 
March 2009 – I have had two (2) of the mini strokes.  I know they are due to the attacks coming through my telephone, etc that I have been subjected to for the past years.  Once I was bending over and I felt like my mind was becoming paralyzed,  my eyes started to roll and I started falling to the side, I prayed and with God’s help,  I caught myself.  Once I was just walking and I had the same paralyzed feeling and I started falling to the side,  my eyes started to roll and I prayed and with God’s help I caught myself.

April 2009 (last of April) or May 2009 (first of May) – Felt liquid in right ear -  inside of ear – could not feel or reach it.  I could hear the liquid moving back and forth in my ear.  This lasted for about four days and then it stopped.  The liquid did not run out of my ear.

May 2009 (last of May) and June 2009 – Ears aching sometimes, also hear ringing in ears sometimes.

May 2009 (last of May) and June 2009 – Headaches and feels as if my head is going to explode.
SHERRIFF’S OFFICE

September or last of August 2008 - Destruction of Property
I have been receiving threats for sometime and called the Sheriff’s office for assistance. I spoke with Randy Hogan who stated that I could come to bring the packet of tapes & the log to him on Tuesday, September 9, 2008.  

Each time I tried to use the computer to prepare the information, my documents were destroyed.  This started at 4:00 a.m. on September 9, 2008 and continued.

September 9, 2008 – 8:25 a.m.

I spoke with the receptionist and she stated that Randy Hogan was out, but would be in later.  I asked to speak to John Aubrey and was told he would be in later.

September 9, 2008 (not sure of the time, maybe 9:00 a.m.)
I spoke with Robert Adams and he stated that Randy Hogan was in Louisiana helping with flood victims.  I asked to speak with John Aubrey, Sheriff and he stated that he was going to be out of the office for several days.  I told him I did not believe him because that is not what I was told earlier.

September 9, 2008 @ approximately 10:00 a.m. - Destruction of Property
The telephone rang and it was John Aubrey, Sheriff.  I told him that I feared for my life as I have been threatened, tortured, property destroyed, identity stolen, bank account intercepted, etc. for several years on a regular basis.  I told him it is my local police, F.B.I. and my local U.S. Attorney General (David Huber).   I also told him that a false claim has apparently been filed against me to cover up a hate crime.  He told me he could not assist me and did not offer me any sources of relief.  He then stated he had to hang up, I ask if he was going to call me back today, as I was tormented so much today that I did not go to work.  He stated it would be later.  

September 2008 (around middle or last of the month

Called the Sheriff’s office and talked with John Aubrey and was told they could not assist me.
November 24, 2008
Sent letter by certified mail seeking assistance to Sheriff John Aubrey’s Office.  The letter also included the above log of how I have been treated by his office.
EXHIBIT 32 – LETTER SENT TO SHERRIFF JOHN AUBREY

LETTER SENT TO SHERRIFF JOHN AUBREY

November 24, 2008

John Aubrey, Sheriff

Jefferson County Sheriff’s Office

531 Court Place

6th Floor

Louisville,  Kentucky  40202

Dear Sheriff Aubrey:

In September 2008 I contacted you “begging” for assistance.  I told you the following regarding severe criminal corruption regarding officials in Kentucky: 

For the past five (5) years I have been tortured, assaulted, terrorized, property destroyed, mail intercepted (including federal express and United States Supreme Court Mail), job destroyed, identity stolen (birth certificate falsified), money extorted (paid money for telephone bill regarding a line placed in my office by these corrupt officials), etc. and my local police, local F.B.I. and local U.S. Attorney General (David Huber) are involved in the corruption, as it is evident that a false claim has been filed.

This is due to a government cover-up of hate crimes and crimes against children.  I have had my telephone calls intercepted and rerouted, emails intercepted and rerouted, cameras in my home, etc and I have kept a log of the corruption and I also have tapes, pictures and numerous witnesses regarding the corruption.

There are also four (4) other women that have experienced some of the same acts of discrimination and racism and we have all tried to get assistance from the police, F.B.I., etc. because they are involved in the corruption and cover-up, some directly and some indirectly.  

I also offered to bring the following evidence, as at this point, I fear for my life:

1) 
120 page log,

2)
 tapes

3) 
 two narration pages of the tapes regarding the corruption that I have experienced for the past five years.  

In closing, I also stated to you that there were four (4) other women experiencing similar incidents with corrupt officials.  I am again asking for assistance, as I do fear for my life.
Sincerely,

Connie Marshall (502) 322-3449

EXHIBIT 33 - CERTIFIED MAIL RECEIPT OF LETTER SENT TO SHERIFF JOHN AUBREY  - RECEIPT NUMBER 70081140000065842497 – RECEIVED ON NOV. 25, 2008
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METRO COUNCILWOMAN, MARY WOOLRIDGE

November 2007 or December 2007
Contacted Councilwoman Mary Wooldridge 574-1103 and also delivered to her a copy of tapes, narration pages and log.  I told her about my experience w/John Yarmuth’s Office and she stated that she would write a letter on my behalf.  

January 24, 2008

I received a letter from Mary Woolridge that she contacted John Yarmuth’s office and that they had contacted the U.S. Dept of Justice and that she would keep me informed of anything that she heard.

April 2008
Contacted Mary Wooldridge regarding the letter that I received from John Yarmuth’s office and I was told that they could not do anything further.

November 2008 (around the 10th, not sure of date)
Contacted Mary Woolridge’s office regarding State Police, Sheriff’s Office and other offices in Kentucky that refused to assist me. I explained to her assistant that I am being tortured, jobs destroyed, terrorized etc.  Her assistant told me that Ms. Woolridge “will not get involved in this”.  I stated, “involved in  what? but I did not get an answer.  Her assistant then stated that she would have Ms. Woolridge contact me, however to date November 18, 2008 she has not contacted me.
CONGRESSMAN JOHN YARMUTH’S OFFICE

September 26, 2007

An express mail packet was sent to John Yarmuth’s Washington DC office.  The packet included a 90 minute tape w/narration page and a log (at that time approximately 48 pages).  The mailing address was John Yarmuth, U.S. House of Representatives, 3rd District of Kentucky, 319 Cannon House Office Bldg., Washington, DC  20515.

October 17, 2007 (around that date)
I called Mr. Yarmuth’s office and I was told by a young girl named Elizabeth in the Washington Office tele #(202) 225-5401 that the packet was sent to the Louisville Ky office and that Christa Robinson had the packet.  I specifically told Elizabeth that I did not want my packet sent to Louisville, Ky due to the fact that I have been “Targeted” and there is a Conspiracy against me.

October 17, 2007 (around that date)
I called the Louisville office tele. # 583-5129 and Christa (sounded very young) stated that she mailed me a thank you letter.  I asked her if she was going to do anything to assist me and she stated that she was still reviewing the information.

October 18, 2007 (around that date)
I arrived home and found a 9 by 10 inch envelope (not a padded envelope) in my mailbox with the enclosures falling out of the envelope.  The envelope did not have any stamps or a postal meter stamp on it.  The envelope was also loosely taped (one small piece of tape in center and unsealed).   When I looked at the envelope, it had a stamped signature where the stamps should be and it was the signature of John Yarmuth.  In the envelope was the information that I mailed in the packet to John Yarmuth’s office which included a 90 minute tape w/narration page and a 48 page log that I previously sent to them in a federal express packet.

October 18, 2007 (around that date)
I spoke with the mail man the day I received the envelope from John Yarmuth’s office and he stated that he did not put the packet in my mailbox and further stated that if they had such a loosely wrapped packet they would have shrink wrapped it w/plastic covering.

October 18, 2007 (around that date)
I immediately contacted John Yarmuth’s office and asked to speak with Christa and was told that she was not available.  Each time I called I was told she was not available.  I noticed that each time I called I kept getting a young white male, however he did not sound like a Receptionist or a lower rank person.

Due to the fact that I fear for my life and have been terrorized, tortured and had my Civil Rights and Civil Liberties violated for over five (5) years, I have been preparing packets and giving them out to people and officials at random, so that if I am murdered, develop any illnesses or have any accidents people will know who is really responsible – corrupt officials.
October 18, 2007 (around that date)
I had previously given one of my packets to Darryl Owens (a local politician).  I contacted him regarding my experience with John Yarmuth’s Kentucky office and he told me to bring the packet to him and he would take it to the downtown office. I took the packet to him that day and “hand delivered” to him in his hands.

October 20, 2007 (around that date)
I spoke with Darryl Owens and he stated that he did take the packet back to the downtown office of John Yarmuth.  I called the office and they stated that they had the packet.  I told them that I wanted the packet sent back to Washington and they stated that they would send it back to the Washington office.

October 2007 (not sure of date)

I contacted the Washington office and they stated that they received the packet and that they sent it to the U.S. Department of Justice, Office of Legislative Affairs.

November 2007 through April 2008

I continuously called John Yarmuth’s office asking if they had heard anything as the corrupt official in Kentucky have continuously been doing the following:

1)
intercepting my mail federal express, U.S. Supreme Court mail, etc.,

2)
destroying computers, fax machines, washer, dryer, telephones and anything electrical

3)
turning off my utilities, lights, electrical outlets, etc.

4)
my car had been tampered with

5)
I am being tortured on a regular basis by something called microwaving through my telephones, computers etc., 

6)
helicopters, airplanes and satellites are constantly over my house and I do fear for my health and my life.

7)
my birth certificate had been changed 

8)
money has been extorted from me.

9)
I have been threatened on my telephone and told that I need to stop talking, etc.

However, each time I called John Yarmuth’s office, I was told that they had not heard anything.

December 2007 through April 2008
I called and asked for the telephone number for the Dept. of Justice Office of Legislative Affairs and was told that they could not give it to me.  Each time I called or tried to get the number I received voice mail messages telling me where to send information to report fraud, waste, etc., however the information had already been sent by John Yarmuth’s Office.
Around April 10, 2008, I spoke of some of the problems w/corruption in Kentucky at a local televised meeting held by Louisville Metro Council.
April 14, 2008
I received two letters on the same day and they were as follows:

1)
A letter from Bluegrass Automotive trying to get the case dismissed regarding the hate crimes that were committed against me in April and May 2004.

2)
A letter from John Yarmuth’s Office in Washington with an attached letter from the U.S. Dept. of Justice, Office of Legislative Affairs.

I thought it was strange that both letters would come on the same day and also the letter from John Yarmuth’s Office and the Dept. of Justice was very suspicious due to the following:

1)
The letter from John Yarmuth’s Office was dated April 14, 2008 stating that attached is the response from the U.S. Dept. of Justice, Office of Legislative Affairs.
2)
The letter from the U.S. Dept. of Justice, Office of Legislative Affairs was dated

January 16, 2008 and as previously stated I called John Yarmuth’s Office

November 2007 – April 2008 and each time I called I was told they had not heard anything.

3) The letter I received from the Dept. of Justice Office of Legislative Affairs stated that they  previously sent me letters in 2004 and 2005 (however, this was regarding Kentucky illegally placing my grandchildren for adoption).  The letter was addressed to John Yarmuth’s Office and stated, “This is in response to your letter dated November 16, 2007, in which you enclosed correspondence from Ms. Marshall.”  The last paragraph of the letter stated, “We have carefully reviewed the information furnished in Ms. Marshall’s latest correspondence and have determined that this information has not altered our original conclusion,” and the letter was signed by Grace Chung Becker/smg or jmg. (not sure of last three initials, but have the letter).

My concerns about this letter is that I have NEVER been contacted by the Dept. of Justice, Office of Legislative Affairs, therefore I KNOW that some lower level employees are responding to the corruption regarding Kentucky that I am reporting to the Dept. of Justice, Office of Legislative Affairs, that is if the documents or even actually getting there.  
HUMAN RIGHTS COMMISSION, LOUISVILLE, KENTUCKY

September 28, 2007 – 9:00 a.m. – Illegally Fired by a company that I did not work for

I have been working now for approximately four months for Kelly Services at Louisville Metro Public Health and Wellness Center for Health Equity and have been doing a good job.  The Director told me she thought that I did good work.

Sometime in September, I received an email from Dr. Lauri Andress informing me that the state was ending the contract with Kelly Services (temporary service) on November 30, 2007 and that I would need to register with a new company named CBS Personnel (temporary service) as they would now have the contract. I spoke with Tony at Kelly Services and he did not know anything about it.   

On Wednesday, September 26, 2007 we had a meeting at work and the date for CBS to take over had now been changed to Monday, October 1, 2007.  We decided that I would stay with Louisville Metro Public Health and Wellness, Center for Health Equity but I needed to register with CBS.

On Thursday September 28, 2007 I called CBS and they confirmed that I needed to come in on Friday to complete the paperwork.  I asked if I should come morning or afternoon and they stated morning at around 9:00 a.m.  I told my boss (Dr. Andress) and the staff that I would be in late on Friday, September 28, 2007 because I would be going to CBS to complete the paperwork.

September 28, 2007 – 9:00 a.m. – 9:15 a.m.
Went to CBS on Commerce Crossing and spent 2 hours completing paperwork.  After completing the paperwork I was called into a room by Jeanette, the door was left open so that the other applicants could hear and she loudly stated, “I hate to be the bearer of bad tidings, but they don’t want you to come back, I ask her if she meant today and she said yes.”  

I had just spoken with Dr. Andress earlier from CBS’s office and told her that I would be there for a meeting that was scheduled with Kroger.  I went to work and picked up my fan. I told Sheila what happened at CBS and she seemed surprised.  Dr. Andress had a stack of work in my chair for me to do, however she was upstairs in a meeting so I just picked up my fan and left

Illegal Termination – when I arrived at home, I realized that I was not yet a CBS employee, therefore they could not terminate me, as Kelly Services contract did not end until 5:00 p.m. on September 28, 2007, therefore I was still a Kelly Service employee. I contacted Tony at Kelly Services and he confirmed this and stated he did not know what was going on.

I called Jeanette from my home on September 28, 2007 and she repeated what she told me at their office. I taped the telephone conversation of Jeanatte illegally terminating me on September 28, 2007, though I had not started working for her company and would not start working for her company until October 1, 2007.  
I went to Human Rights Commission and Filed a Complaint against CBS, contacted the Dept. of Labor and Relations and also filed for unemployment.

Though I gave Human Rights Commission a cassette tape of Jeanette illegally terminating me, I did not receive any assistance from Human Rights Commission.
OFFICE OF THE INSPECTOR GENERAL

CIVIL RIGHTS AND CIVIL LIBERTIES

May 6, 2008
I sent a packet that included a log, 2 tapes and 2 narration pages.  The packet was sent by express mail tracking number EH173202911.  To date, June 2009 I have not received a response.  I have tried to contact this office numerous times however I can only get a voice mail.  Also, my telephones are rerouted and blocked.
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GOVERNOR BESHEAR’S OFFICE

January 9, 2009

Jackie, Nancy and I met with Mike Alexander at Governor Beshear’s Office in Frankfort Kentucky and I left him a 138 page log, three tapes with three narration pages regarding the corruption.  Nancy gave him information regarding children being taken illegally by the state of Kentucky and I showed him the many pills my grandchildren have been placed on and told him about my case.

January 23, 2009

I received a call from Mike Alexander.  He stated that he would not be able to assist me.  I stated, “Didn’t you review the information?” “I fear for my life I am being attacked daily.”  He stated, “Yes, you did leave a lot of evidence, but we will not be able to assist you.

ARMY
June 2, 2009
Called information to get numbers for the Army and the National Guard and was given the following:

(502) 942-4300 – Results – white female said this was food and retail call Jag (502) 624-1000 and was also given tele number (502) 942-4300.  A female stated that Jag was the Legal Dept. 624-5668.

June 2, 2009  8:34 a.m. – Attacked  (while talking with Jenkins and Terrell)
I spoke with someone named Jenkins (black male) and he said who is this?  I said this is Ms. Marshall.  I could hear a lot of men talking, as if they were getting assembled in the background.  Jenkins said I needed to talk to the Desk Sargeant , Lt. Terrell.  As I explained everything to Lt Terrell he acted as if he knew exactly what I was talking about and he stated, “I know what microwaving is.”  I asked to speak with a higher ranking officer and then asked for a Major.  He stated he was not going to allow to speak with a Major and hung up on me. (frequencies coming through telephone, hurt head)

June 2, 2009
Other numbers given by the aforementioned and information was as follows:

Ky Army National Guard – (502) 607-1600 – Sgt. Parsons

Public Affairs – (502) 607-1562 – David Alton

229-3227, 330- 1951, 607-1556, 624-2771, Military Police (502) 624-2111, Specialist Wheeler

June 2, 2009 – 8:40 a.m. – 8:45 a.m.

I spoke with a female named Yvonne or Devonne) or something like that, (stated that she was a paralegal. She also gave me the name of a Captain Waite
June 2, 2009 (later that morning)

I called 411 back on my cell phone to ask for the aforementioned numbers again and told her that I had reason to believe that I did not get Fort Knox and that the numbers were rerouted, as Fort Knox is a long distance call and I was reaching these numbers without dialing long distance.

The 411 operator apologized and gave me U.S. Army National Guard (502) 451-1724 and U.S. Government Army (502) 942-4305 and 802-2663.  I tried to call these numbers and did not reach anyone and left a message.  She stated the address was 1307 South Third Avenue, Fort Knox 40121.
COUNTY ATTORNEY’S OFFICE, LOUISVILLE, KENTUCKY

APRIL - 2009

April 7, 2009 (around that time)

Telephoned the Sheriff’s office regarding filing a criminal complaint against the following:

Chief White and the Louisville Metro Police Dept., Mr. Cox and the Federal Bureau of Investigations, Louisville, Ky. and David Huber and the Dept. of Justice, Louisville, Kentucky.  The Sheriff’s office stated that I needed to file the complaint with the County Attorney’s Office.

I went to the County Attorney’s Office to file the complaint, completed the appropriate forms and attached my evidence which was a) 139 page log – bound in booklet form  b) Patriot Act Violation Tape  c)  Narration page for tape  d) two page notarized letter to the criminal division regarding the complaint that I was filing.

After completing the forms, a man by the name of Pohnert (older guy) came out and stated that he was not going to take the complaint.  I told him I wanted to see the County Attorney and he stated that he was not in.  I proceeded to the County Attorney’s Office and spoke with _________(young white female, very nice, will fill in later).   She asked me who I wanted to file against and I told her.  She then took my documents, stated she would file them, and went in another office and then came back out and stated she was sorry but they could not take my complaint.  I told her that I would mail it.

I mailed the complaint to Mike O’Connell, County Attorney, through certified mail, restricted delivery, return receipt requested, and he signed for the complaint.

EXHIBIT 35 – SIGNED RECEIPT FROM MIKE O’CONNELL’S OFFICE, COUNTY ATTY.
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About a week — 2 weeks later I went in to inquire about the complaint and was told it was mailed to
Todd Lewis at the Kentucky Attorney General’s Office. The same young lady (very nice) that I
previously spoke with wrote Todd Lewis’ name and telephone number on a piece of paper.

EXHIBIT 36
ORIGINAL HANDWRITTEN NOTE FROM LADY AT COUNTY ATTORNEY'S OFFICE REFERRING ME

TO TODD LEWIS AT THE KENTUCKY ATTORNEY GENERAL'S OFFICE.




When I called to speak with Todd Lewis, he was never available and once again I was connected to Tad Thomas who stated, “I told you we are not going to assist you and we are not going to assist you.”  He then hung up.  I called back and told a female that I was told to speak with Todd Lewis.  She stated, “He is not going to talk to you.”

The Frequencies

I have learned that the frequencies are called infrasound and can be deadly, and that another frequency called microwaving can also be deadly.  I have also learned that LG&E can operate your air conditioning if you are not at home with some type of device.  I have these news articles.  If LG&E can operate your air conditioning other appliances can be operated.  I feel the aforementioned technology has fallen into the hands of corrupt officials.  I have researched what they have been doing to me and can provide supportive documentation.

Other (Airplanes, Satellites, Helicopters) – Mind Control 

NOTE:  I DO NOT AND HAVE NEVER HAVE HAD A FEAR OF AIRPLANES, HELICOPTERS ETC. AND NEVER EVEN NOTICE THEM IN THE SKY, HOWEVER I DO BELIEVE SOME TYPE OF MIND CONTROL WAS BEING USED AND THAT I HAVE BEEN USED AS A GUINEA PIG FOR SOME TYPE OF EXPERIMENT OR EITHER THEY ARE TRYING TO MAKE ME LOOK UNSTABLE TO COVER UP THE CORRUPTION THAT I HAVE DISCOVERED.

Satellite always over house

Around the beginning of May

One night heard airplane in back of house, looked out and saw airplane with smoke.  Ran out of house in the rain and got in car and started driving, running from the airplane.  Looked as if the airplane was following me.

During the months of May and June 2008 (usually between 2:00 a.m. – 5:00 a.m.)

Would hear airplanes and helicopters over the house.  A couple of times so close that they rattled the windows on the house.
Last of May or beginning of June 2008

Went to Value City on Preston and when I came out a young white guy in a truck stopped me.  He then stated that his name was James and that he worked with airplanes for the government next to the airport.  He flirted with me and gave me his telephone number 554-0013.  He then made a comment about airplanes and at that time I looked up & saw an airplane that looked close, I ignored it.
July 2, 2008 – 3:00 a.m.

Noticed something that looks like a Satellite over my house or a type of airplane.  I have seen this many times. Also on a regular basis helicopters and military airplanes fly over my house.

November 2008 (around that time)
Each time I would go out of my house at night to take my dogs out, I noticed two “star shaped” airborne things would appear in the sky, one would be two houses down from me and the other one at the end of the block.  If I moved these “star shaped” airborne things would move (this continues to date, January 8, 2008).

December 2008 (around the 15th in the evening)
Picked up Elizabeth – another woman having problems with corruption – and I showed her the “star shaped” airborne things.  I told her to watch them as we drove and she noticed also that when we were riding these things traveled with us and when we stopped, they stopped and that they traveled everywhere we went.

December 2008 (around the 20th in the evening)

Picked up grandchildren (10 year old and 6 year old) the six year old said, “Look a space ship is following us.”  I told him that it was not a space ship.  The six year old said, “Nana, why is it following us?”  We went to Krogers on 7th Street and to the Post Office on Crittenden Drive and it continued to follow us or sometime stay a little ahead of us.  When I parked at each location it stopped with us.  When we arrived home my 10 year old grandson jumped out of the car and ran to the back yard and said, “Nana there it is hiding by the trees.” (This was actually the usual spot it would sit in, which is two doors down from me and the dogs two doors down usually bark at it.)

I did some research and found out these star shaped airborne things are called “sky cams.”  They are airborne surveillance cameras and they come in many shapes.  The cameras are in the sky and they are being controlled by computers at another location and everything that the cameras sees is being transmitted in the picture on the computers that are being operated by whoever owns the sky cam surveillance cameras.

December (around the 27th in the evening)
Went outside and saw the “sky cams.”  Took binoculars out with me to get a closer look.

December (around the 28th in the evening) the day after I took the binoculars outside

Went outside and saw the “sky cams.”  All of a sudden one of them moved in close enough for me to hear a buzzing sound coming from it and then it went back up into the air.

August 21, 2009 - 4:30 a.m. – 6:15 a.m. (the Satellites started gathering)

I woke up at 4:30 a.m. and I looked out and saw satellites gathering.  I went outside around 6:00 a.m. and I counted fourteen Satellites, eleven were across the street and three were around my house. 
Other  – Mind Control - Television 

NOTE:  AGAIN, I DO BELIEVE SOME TYPE OF MIND CONTROL WAS BEING USED AND THAT I HAVE BEEN USED AS A GUINEA PIG FOR SOME TYPE OF EXPERIMENT OR EITHER THEY ARE TRYING TO MAKE ME LOOK UNSTABLE TO COVER UP THE CORRUPTION THAT I HAVE DISCOVERED.

Last of June 2008 
Watching TV and it would look as if someone walked past the screen inside the TV.  The figure would be black and would move so quickly that I could only get a glimpse of it.

October 2008 – Black Out

Noticed that I am losing time between 9:00 p.m. – 10:30 p.m.   I am blacking out and waking up 15 – 20 minutes later.  I have been watching TV during these times.  Also remember being semi-awake and hearing a white female say, “All look she is sleeping.” (This was in my living room)

November 2008 (between Nov. 19 – 24th) – Black Out

Noticed that I am losing time between 9:00 p.m. – 10:30 p.m.   I am blacking out and waking up 15 – 20 minutes later.  I have been watching TV during these times.  Also remember being semi-awake and hearing a young white male say, “I want to see some beaver.”  (This was in my bedroom)

January 2009
Losing time between 8:00 p.m. – 9:00 p.m. I am blacking out and waking up 15 – 20 minutes later

February 2009 -Woke up to loud ticking noise coming from television

March 2, 2009 (between 8:00 p.m – 10:00 p.m. - Attacked

Woke up suddenly and felt body jerking (possible seizure) and heart pounding extremely fast

March 4, 2009 (between 8:00 p.m – 10:00 p.m. - Attacked
Woke up suddenly and felt body jerking (possible seizure) and heart pounding extremely fast

March 12, 2009 (between 8:00 p.m. – 10:00 p.m. – Black Out
As stated though I am wide awake, I am blacking out during this time for about 15 – 30 minutes. Woke up as if my body was shut-down my arm was outstretched with the remote in my hand facing toward the tv.  (I have been hearing beeping coming from my television and the picture on the television has been jumping).

March 13, 2009 - Attacked
Hear satellite over the house, I have noticed this many times before but have not documented all of it.  If I shifted sides in bed I could hear it move. I woke up and my body was jerking (possible seizure).  Airplane flying low back and fourth over the house all night, I have also noticed this before but have not documented it.

April 24, 2009 – (around 5:30 a.m.)

Sky Cams and/or a type of satellite outside of my house, followed me to Krogers on Dixie Hwy.

May 5, 2009
Heard satellite over the house.  Felt something moving inside of my head, started at back top of head and moved toward brain stem.

May 4, 5, and 6th 2009
High pitched frequencies in my house.  (like a high pitched squealing noise, sounds electrical)

May 2009 (not sure of date)
From time to time in the month of May I have been seeing a partial moon (1/4 of the moon), but does not really look like a moon over the house.  One night it changed shapes while I was watching it and it became the shape of a star (only larger) like the other sky cams and/or satellites.
May 2009
Saw approximately 5 skycams or satellites across the street.  One of them looks more like a type of airplane (more colorful), the other ones look like large stars and or the same color of a star.  They gather together across the street around 4:00 a.m. and they are low.  I have seen this more than once this month.
May 27,  2009 – 4:00 a.m.

Woke up about 4:00 a.m. and looked out of bedroom front window.  Saw skycam or Satellite (looks like large star and it is low) over house across the street pointed toward my bedroom.  
May 30, 2009 – 4:00 a.m.

Woke up about 4:00 a.m. and looked out of bedroom front window.  Saw skycam or Satellite (looks like large star and it is low) over house across the street pointed toward my bedroom.  If I moved, it moved.
May 31, 2009 – (between 7:00 a.m. – 9:00 a.m.) - Seizure
Went out back door and felt my eyes rolling to the back of my head. Had some type of seizure and fell down the steps (feels as if something is in my head, I can feel it move).

June 1, 2009 – (4:00 a.m. suddenly woke up)

Woke up about 4:00 a.m. and looked out of bedroom front window.  Saw skycam or Satellite (looks like large star and it is low) over house across the street pointed toward my bedroom.  If I moved, it moved.

June 1, 2009 – 7:55 a.m. - Attacked

Sudden dizziness felt in head, did not last long.

DISH NETWORK – SATELLITE TV (REINSTALLED)

(HAD SERVICE REINSTALLED ON APPROXIMATELY JUNE 3, 2009)

June 3, 2009 or June 4, 2009

I had Satellite TV put in.  The service guy stated that another satellite was intercepting.
June 5, 2009 – 4:00 a.m. - Attacked

Woke up to windows rattling. Satellite passed back and forth over house.  Low enough to rattle windows. I laid back down and got up at 6:00 a.m. and had pulsating headache at top of head.

June 5, 2009 – 6:35 a.m.- Attacked

Heard older white men talking in the background on my television set.  The TV was on a local station. 

June 8, 2009 – 5:30 a.m. –  Attacked, Satellite outside, air conditioner knocked out, lights blinking in house and lights brightening. Head aching and feels like something is in my head.
June 17, 2009 – 12:58 p.m

TV went off by itself

June 17, 2009 – 1:00 p.m

CD player went off by itself

June 18, 2009 – 11:30 p.m. – 4:30 a.m.

Waking up cannot go back to sleep, looked outside and did not see the skycams and/or satellites but they are usually outside at this time (when I cannot see them they are usually over my house).

June 19, 2009 – 11:30 p.m. – 4:30 a.m.

Waking up cannot go back to sleep, looked outside and did not see the skycams and/or satellites but they are usually outside at this time.

June 24, 2009 – 9:40 a.m.

Dizzy spell, just sitting in chair reading by my computer.  (also had dizzy spell two day ago getting out of my car).
June 30, 2009 – 3:00 a.m.
Lying on living room sofa, woke up to beeping coming from television.  First slow one at a time. I kept laying there pretending not to hear them and they became continuous.  Got up and turned the TV off. Went to my bedroom and went to bed, woke up to buzzing noise, when I woke up to the noise it stopped.

July 2009 (not sure of date) around the 2nd or 3rd  -Attacked
At Franco’s Restaurant, body overheating, sweaty, perspiring profusely

July 2009 (not sure of date) around the 5th or 10th - Attacked
At church perspiring profusely
July 3, 2009 – 3:30 a.m.
I woke up at 3:30 a.m. and could not go back to sleep.  Looked out of the window at 4:30 a.m.and saw satellite and/or skycam across the street.  This has been happening for several mornings.

July 8, 2009 – 10:40 a.m. - Attacked
At Human Right Commission – body overheating – perspiring and very hot – sweat dripping last for about 1 – 2 minutes. Strange feeling in my brain/head.

July 9, 2009 – 10:40 a.m. - Attacked
At home – body overheating – perspiring and very hot – last for about 1 – 2 minutes.

July 9, 2009 – 1:00 p.m. - Attacked
Lights blinking in house, 2nd bedroom – body overheating. Strange feeling in front of head/forehead, now have a headache.
July 9, 2009 - Attacked
Front of head/brain feels like something is missing (empty, like blank space is in my brain). Feels as if someone took part of my brain out of my head.

July 10, 2009 - Attacked
Front of head/brain feels like something is missing (cold & empty, like blank space is in my brain).  Feels as if someone took part of my brain out of my head.

July 11, 2009 – 6:35 a.m. - Attacked

Body Overheating – feels very hot, sweating profusely, as if my body is cooking
July 11, 2009 – 8:04 a.m. - Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely as if I am cooking on a stove. Felt aching and something moving at the top of my head.

July 11, 2009 9:20 a.m. - Attacked
TV sound kept going off – Overheating – Body hot and sweaty, eyes itching.
July 11, 2009 - 10:30 a.m. - Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely sweat dripping as if I am cooking on a stove. Felt aching and something moving at the top of my head.

July 11, 2009 – 8:07 p.m. - Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely as if I am cooking on a stove. 

July 11, 2009 – 8:43 p.m. - Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely as if I am cooking on a stove. 

July 11, 2009 – 9:45 p.m. - Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely as if I am cooking on a stove. 

July 12, 2009 – 2:30 p.m. - Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely, sweat dripping as if I am cooking on a stove. 

July 12, 2009 – 9:18 p.m.- Attacked
Body Overheating – sweaty/perspiring profusely, sweat dripping as if I am cooking on a stove. Lights blinking in the bathroom. 

July 13, 2009 – 5:00 a.m..

Satellite Outside across street, if I moved it moved
July 13, 2009 – 6:30 a.m. - Attacked
Body overheating 
July 13, 2009 – 8:00 a.m. – Attacked - Echo
Frequency on telephone, echo also on telephone, talking to Debbie my niece 749-3605
July 14, 2009 – 4:30 a.m.

Lying on couch in living room, TV beeping, each time I moved on the couch and pretended to go back to sleep the TV would beep for longer periods, as if someone was trying to wake me up.

July 14, 2009 – 9:00 p.m. - Attacked

Working on Bluegrass case on computer. Attacked, feels as if head is swelling, cannot concentrate.

July 15, 2009 – 1:20 p.m. - Echo

Just spoke with Lieutenant Hettick at Professional Standards regarding corrupt police and I ask her for the telephone number for Sharon King in Open Records.  When I called the number, I reached a voice mail and the entire time I was leaving my message an echo was on the telephone.

July 15, 2009
Called Wall Street Journal a couple of days ago and decided to call the lady back to find out if she received my voice mail message 212-416-3300 Kathleen Seagriss.  She stated that she tried to contact me but kept getting a fast busy.  I have had several people tell me that they are unable to reach me and ask if my telephone is working.

July 15, 2009 - Attacked
Headache all day today – Chest pain

July 16, 2009 - Attacked
Woke up at 3:30 a.m., did not see satellite but when I cannot see it sometimes it is directly over my house.  5:55 a.m. started reading my court documents, extreme pain in head and feels as if something is in my head. I have a headache again today.

July 17, 2009 – 3:30 a.m. - Attacked
Woke up at 3:30 a.m., loud ticking coming from television. Picture had horizontal black and white lines going across the colored screen of what was on the television. The pattern of the ticking was:

“Dot Dot Dot Dot – Dadot dadot”

“Da dot dot dot dot – dadot dadot”

I looked out the window and saw a Crescent Moon (Satellite) over Juan’s house across the street, a couple of house down. I went back to sleep and I had extreme aching on right side of my head when I woke up.

July 21, 2009 – 2:00 a.m. 

Woke up and could not go back to sleep. Looked out did not see satellite, it must have been over the house.

July 21, 2009 – 3:52 a.m. 

Satellite 110 – Picture OK

July 21, 2009 – 4:34 a.m. 

I could hear satellite moving into place. Looked out and saw it.

July 21, 2009 – 8:08 a.m. 

Satellite 119 – had Attention Code 015 on TV screen. TV picture not working “moving.”

July 21, 2009 – 10:50 a.m. 

Satellite 119, then switched to Satellite 110 

July 23, 2009 – 8:42 a.m. - Satellite 119 

July 23, 2009 – 11:55 a.m – Channel 11 WHAS (local channel) 

TV beeps, picture freezes and blank screens.  This has been happening for the past two weeks

July 23, 2009 – 12:26 p.m. – Channel 58 WDRB (local channel) - Attacked

TV picture distorted.  Feel something in my head

July 24, 2009 – 3:38 a.m. - Satellite 110 – Picture freezing and black screens in between.

July 24, 2009 – 6:15 a.m. - Attacked

Head felt strange, body overheating.  Took garbage out, saw two satellites, one across the street and one over the side of my house

July 24, 2009 – 7:10 p.m. - Attacked

They are attacking my heart (severe chest pains).  I am sweaty, perspiration is running down my body as if I am on a stove cooking.  My heart is moving like a wave in water.

July 24, 2009 – (not sure of time)
Talking to Elizabeth, another victim in Louisville, Ky. and telephone disconnected.  We were talking about Judge Heyburn, Judge Simpson and David Huber who used to be over the Dept of  Justice in Ky.

July 24, 2009 – 8:02 a.m.- Satellite 110 then changed to acquiring Satellite 119 then Attention Code 015

July 24, 2009 – 8:36 a.m.
Have been getting double images on television since service was installed.  Picture freezing and going off and coming back on.

July 27, 2009 – 10:14 a.m.
Still getting double images and freezing on television.  TV constantly switches between two satellites.  Satellite 110 and Satellite 119.

July 27, 2009 – 10:20 p.m.

Body overheating, TV beeping, picture freezing and going off, blank screen.  I can tell that I am being watched in my home by satellite and something has also been put inside the television set.

July 28, 2009 – 7:06 a.m. Channel 11 WHAS (local channel)
Satellite 119 -People’s voices are slower than the movement of their mouths on television
July 29, 2009 – 6:00 a.m. – Attacked  - Channel 11 WHAS (local channel)

TV changes channels by itself, from Channel 11 to Dish Network Cust. Serv.  Headache top of head.
July 29, 2009 – 3:03 a.m. – Attacked
Made a telephone call to Louisville Metro Police Dept. regarding an Open Records Request and was attacked on the telephone. (I have noticed that I am attacked frequently when calling the local police or any of the Commonwealth of Kentucky local Government office telephone numbers).
July 29, 2009 – 7:3 0 a.m. – Attacked
Satellite 110 immediately switched to Satellite 119 and received Attention Code 015
July 29, 2009 – 7:50 a.m

TV went off of station – MTV – and took five minutes to come back on.
August 3, 2009 – 8:19 a.m.

Picture shaking on TV.  People’s lips moving ahead of their words.

August 26, 2009 – 6:45 p.m. - Living room light blinked by chair

August 27, 2009 – 10:30 a.m.
Satellite Service out all day, bill is paid

August 28, 2009 – 7:10 a.m. - Satellite Service still out, bill is paid

August 31, 2009 – 11:07 a.m. 
Received call from 228-209-8325.  I said Hello, someone said Hi and the telephone cut off

September 2,  2009  (between 3:30 a.m. – 4:00 a.m.) 

Looked out the window and saw three satellites.  Extreme headache top of head, I can hear more satellites moving in the sky over my house.

September 2,  2009  - 5:57 a.m.

Tried to work on computer and could not use computer, it is being sabotaged.

September 4,  2009  - 8:55 a.m. -TV knocked out 

August 31, 2009 – 11:07 a.m. 
Received call from 228-209-8325.  I said Hello, someone said Hi and the telephone cut off

September 4,  2009  - 8:55 a.m. -TV knocked out 

September 4,  2009  11:36 a.m. – Attacked -Headache, Extreme pain, ears in pain.

September 4, 2009 – 4:25 p.m. - Attacked
September 5, 2009 – 4:25 a.m. - Attacked

I got up turned on light, ceiling light blinking in bedroom, headache, right ear fluid draining out of ear.

September 23, 2009 – 6:00 a.m. – 6:15 a.m.  – Channels changing by themselves from Channel 41 to Dish Network 101.

September 29, 2009 – Lights blinking in house

November 24, 2009 – 9:35 p.m.
TV went off – now have a black screen, watching, “Dancing with the Stars.”

February 4, 2010 – 4:53 p.m.
Watching TV., TV turned off and on by itself.  The perps thought I was asleep, but I was pretending to be asleep.  I heard a female say, “All look she’s sleeping.”  Assaulted several times through electromagnetic assault.  The TV volume sounded as if it slowed down. I opened my eyes and the TV sound was slower than the peoples mouths that were talking.
October 2, 2009 - Ordered Home Telephone/Landline and Internet Service from AT&T

New Telephone Number (502) 772-3407

October 2, 2009

Ordered home telephone service and Internet service from AT&T after seeing a television commercial.  They gave me a connect date of October 15, 2009. 
October 2, 2009 

Someone called me back from (803) 933-3187.  Sounded like a black woman, do not remember the name, but may have it written down.  She said she needed a $50.00 deposit.

October 8, 2009
I paid the $50.00 deposit at a check cashing store located on 4th Street right off of Oak Street. I called AT&T and was told that the service would be on October 13, 2009.

October 15, 2009 or October 16, 2009 - 8:00 a.m.
Service was not turned on so I called AT&T and was told it would be on on October 20, 2009.
October 15, 2009 - 8:25 a.m.
Talked to Kevin – a technician – at AT&T and he stated something about a “test connector” and that the phone lines were not connected to their lines and that they would need to send out a technician.
October 20, 2009

Service was not turned on, I called and was told they would be out on October 21, 2009.

October 21, 2009

AT&T service person came out to turn on service and connected line for internet.

October 22, 2009 – 9:16 a.m. (somewhere around that time) - Attacked

Email’s not going out, so I called AT&T.  Some of the people I spoke with were Tony, Todd Rivers, Danielle,  Mr. Boykin and Becky.  I was referred by one of them to 888-905-2838 and also transferred to a BellSouth voicemail and then transferred to what Tony called their “Top of the line technicians” and transferred to “Advanced Technical Team.”  I was then told by Tony that something was wrong with my computer and that I needed to pay $149.00 for 6 months of technical service.  When I told him that I was not going to pay that and that there was nothing wrong with my computer, I was then told that I could pay $99.00 for one month of technical service, I also told Tony that I was not going to pay that because nothing was wrong with my computer and that I had only had the service for one day.

Tony put me on hold and then came back to the telephone and stated that nothing was wrong with my computer and I think he said he or they would fix the problem.  During the time that I was on the phone with Tony I could feel frequencies coming through my telephone line that I could not hear, but could feel them.

Harassing Telephone Calls With This AT&T

 (502) 772-3407Telephone Service Started October 22, 2009

October 22, 2009 – 2:05 p.m. - Call from Toll free (800) 663-0870
October 22, 2009 – 5:26 p.m. - Call from APP Consumer Service (339) 502–6670

October 22, 2009 – 5:47 p.m. - Unknown Name (502) 772-1961

October 22, 2009 – 7:14 p.m. - Call from Anthony Chism (502) 650-7423

October 24, 2009 – 11:04 a.m.

Call from Keith Curtis asking, “What time do you open” “Is this Smoke Shop on 26th and Market?” (502) 835-2132

October 24, 2009 – 11:06 a.m.

Call from Keith Curtis asking, “What time do you open” “Is this the Smoke Shop on 26th and Market?” (502) 835-2132

October 24, 2009 – 11:30 a.m.

Call from Keith Curtis asking, “What time do you guys open?”  (502) 835-2132

(For the record my outgoing voicemail message clearly states, 

“you have reached Connie Marshall candidate for Mayor 2010)

October 28, 2009 – 3:15 p.m.- Call from (888) 757-6500

October 28, 2009 – 3:53 p.m. - Call from Safe Home WCA (269) 768-2853

October 28, 2009 – 8:06 (not sure if am or pm) - Call from Unknown Name, Unknown Number

October 29, 2009 – 2:57 p.m. - Call from Card Service (408) 651-8176
October 29, 2009 – 4:53 p.m. - Call from SVS (714) 682-8317

October 29, 2009 – 5:28 p.m. - Call from APP Consumer Service (616) 604-2015

November 2, 2009 – 4:33 p.m. - Call from APP Consumer Service (414) 755-6403

November 2, 2009 – 6:25 p.m.. - Call from Louisville Kentucky (502) 381-7498

November 2, 2009 – 6:52 p.m. - Call from Home Safe WCA (312) 878-5674

November 3, 2009 – 10:41 a.m. - Call from Unknown Name (630) 228-5862

November 3, 2009 – 10:55 a.m. - Call from Tyrus Baskin (502) 589-2294

November 3, 2009 – 1:43 p.m. - Call from Shari Barker (502) 774-5212

November 3, 2009 – 2:08 p.m. - Call from Private Name, Private Number 

November 3, 2009 – 3:15 p.m. - Call from DBT Fix WCA (786) 358-5525

November 3, 2009 – 9:27 p.m. - Call from Louisville, Kentucky (502) 648-0891

November 4, 2009 – 6:40 p.m. - Call from Unknown Name, Unknown Number

November 5, 2009 – 2:56 p.m. - Call from 7146828317 714-682-8317

November 6, 2009 – 9:59 a.m. - Call from Toll free 866-404-8370

November 7, 2009 – 9:39 a.m.

Call from Carmen Rodigrez (this is how the name was spelled in the phone) (502) 356-8067.  There was a young black man on the phone asking, “Is this the smoke shop?” 

November 7, 2009 – 11:56 a.m. - Call from Wireless Call (502) 220-6825

November 7, 2009 – 12:44 p.m. - Call from Michelle Redmon (630) 248-4827

November 7, 2009 – 1:00 p.m. - Call from Navaar C (502) 235-3032

November 7, 2009 – 4:49 p.m. - Call from Unknown Name (502) 315-9463

November 7, 2009 – 9:17 p.m.

Call from Unknown Name (502) 855-0876

November 9, 2009 – 10:06 a.m.

Call from Unknown Name (502) 295-7065

November 9, 2009 – 10:11 a.m.
Call from 295-7065, Black guy calling RE: Smoke shop. I called him back echo was on the telephone.  I ask him where he was located and he hung up.
November 9, 2009 – 3:24 p.m. - Call from Toll free Number (800) 663-0870

November 9, 2009 – 5:20 p.m. - Call from SVS (626) 259-5558
November 10, 2009 – 4:31 p.m. - Call from SVS 6262595558 (626) 259-5558

November 10, 2009 – 5:11 p.m. - Call from Toll free Number (800) 935-5152

November 10, 2009 – 5:22 p.m. - Call from PRTC Home WCA (312) 878-5664

November 11, 2009 – 10:54 a.m. - Call from Fed Data 3111 (202) 534-3111

November 11, 2009 – 1:06 p.m. - Call from Robert McGinnis (502) 356-7091

November 11, 2009 – 3:50 p.m. - Call from SVCS 626-259-5558

November 11, 2009 – 5:44 p.m. - Call from Customer Svc (206) 397-1915

November 2009 (not sure of date)

I received a call from Rose at AT&T.  She called in and stated that she was with AT&T, however I showed that she was calling from Bell South.  Rose was disconnected and she called me back and stated that she did not know what happened or how we were cut off.  There is evidence of this call. 

November 12, 2009 – 10:28 a.m. - Received a call from Unknown Name (502) 303-5289

November 12, 2009 – 2:05 p.m. - Received a call from Hospitality Inc. (402) 982-0579

Immediately after the call my TV service – which is through Dish Satellite -  started disfunctioning.  The voices were not matching the lips on the people speaking. I was watching Wendy Williams show on WMYO, Channel 58 a local channel.

I called Terry’s Satellite Service (Dish Satellite) and he stated that Mike was in a meeting.  They had just replaced inside and outside lines at my home a few days earlier, due to the same problem.  After I spoke with them the TV picture was turned off and on and this continued.  Once when the TV was turned off at about 2:17 p.m., I heard someone say, “You are being monitored”

November 12, 2009 – 2:25 p.m. - Call from 6262595558 (626) 259-5558

November 24, 2009 – (sometime between 10:00 a.m. – 10:47 a.m.) - Attacked

Attacked while typing on computer
This log does not include all of the calls that I have received since my service was turned on October 21, 2009 and today’s date is November 10, 2009.  Again, as you can see – please see the journal already filed -these problems have occurred with every service that I have had.

CANCELLED SERVICE WITH AT&T APPROXIMATELY ONE MONTH AFTER SERVICE WAS INSTALLED. I CONTACTED KENTUCKY PUBLIC SERVICE COMMISSION AND FOUND OUT THOUGH I ORDERED MY SERVICE THROUGH AT&T, MY SERVICE WAS THROUGH BELL SOUTH DBA SOUTH CENTRAL BELL

SEE LETTER FROM KENTUCKY PUBLIC SERVICE COMMISSION EXHIBIT 37

INSERT LETTER FROM KENTUCKY PUBLIC SERVICE COMMISSION
DISH NETWORK – SATELLITE TV (CONT.)

May 26, 2010 – 7:40 p.m.

TV picture frozen.  I went to sleep for a moment and woke up then the TV came back on

May 26, 2010 – 8:01 p.m. – TV turned off by itself
August 17, 2010 – 10:15 p.m.
Blacked out watching TV in the living room.  Woke up to popping noises coming from the television.
OTHER EXPERIENCES I HAVE HAD FOR THE PAST TWO YEARS
DUE TO ASSAULTS/ATTACKS BY CORRUPT OFFICIALS
2008 – Shocked by metal when getting in and out of my car 

2008 – 2009 – Teeth have repelled zig zag motion, as if they have opposing magnets in them 
May 2009 – To Date – Inside of Eyes Itching (comes and goes)

May 2009 – Handwriting sometimes much sloppier than normal

May 2009 – Intense/Extreme fear of lightening (more than normal)
May 2009 (not sure of date) - For approximately one month I feel a constant presence of something inside of my head.  It feels as if it is growing or has permanently attached itself inside of me.  It can expand and retract, particularly when the sky cams or satellites appear.  Sometimes it feels as if my head is going to burst. I am also having occasional headaches.

June 2009 (last of month) – July 2009 (first of July)– Things falling out of my hands

2009 – Nose picking/digging (something I would never do, but feels like feathers in my nose) 

2009 – Disorientation (Occasional)   2009 – Bottom lip sucking

June 2009–July 2009–Extreme feelings of anger (my nature is very peaceful controlled person), thankfully I am alone at these times. 

June 2009-One day heard a computerized voice coming from the TV downstairs, the TV was not on.

June 2009 – Heard a man’s voice coming from my computer, the computer was not turned on

June 2009 – Heard a man’s voice in my house, as I was waking up.

November 27, 2009 (8:52 a.m.) Being attacked in head by frequencies

October 2010 – Shocked by door in car, when getting in and out of my car

AUTOMOBILE
July 6, 2009, Monday,  (approx. 3:50 p.m. – 4:00 p.m.)

(For the record on this same day at 8:30 a.m., I filed a Motion for Reconsideration in the District Federal Court in Kentucky,  Case #3:09CV-54S and Judge Simpson is the Judge on this case)

I went to the Dollar Store located at 5524 New Cut Road.  I noticed that there were hardly any cars parked in the lot and chose to park my car in the mid section of the parking lot and when I parked, there were numerous empty parking spaces and numerous empty parking spaces where I parked my car.  I went into the Dollar Store and was only in there approximately five (5) minutes, as I already knew what I was going to purchase.  

As I was exiting the Dollar Store I noticed a white truck parked next to my car with the hood up and a man walking between the truck and my car, and the man looked as if he was doing something between the truck and my car.  When the man noticed that I was walking toward my car he started walking around to the other side of his truck.  I got into my car and drove off, but looked at the markings on the truck and the tag number.  The man watched me drive away and I pulled into the Kroger lot across the street, but instead of going in Kroger I circled around behind the bank and watched the man.  I watched the man stand there for a moment, put the hood down on his truck and drive off.  The truck was not making any noise and was moving as if nothing was wrong with the truck.

This is suspicious due to the following:

A) There were numerous empty parking spaces in the parking lot, as their were hardly any people out shopping in that strip mall.

B) If the man was having problems with his truck, why would he park next to my car, instead of where he could easily walk around his truck and work on his truck?

C) I was only in the store five (5) minutes; therefore the man had to have driven up next to my car within those five minutes.

D) When I drove off and the man thought I was out of the area, he put the hood down on his truck and drove off.

E) The truck was moving as if nothing was wrong with the truck and it was not making any unusual noises.

F) My car has been tampered with on more than one occasion and once I went into a business, came out and saw a man (slim white) with an official car (star on the back) parked behind mine, walking from my car getting back into his car.

I have previously had my car tampered with and, therefore states that the man at the Dollar Store parking lot on July 6, 2009 was a white man in his 50’s, medium height, stocky built, and may have had hair on his face.  The truck was a mid size white flatbed truck and on the side were the markings, “US DOT blasting,” the license number was 147828.   I found out later that the abbreviation US DOT is the United States Department of Transportation Blasting. 
June 8, 2009

Sent Certified Restricted Del. Let to Governor Beshear requesting to be protected by the National Guard.
EXHIBIT 38 – LETTER SENT TO GOVENOR BESHEAR
[image: image26.png]d R
/ CONNIE MARSHALL

- TP TREET /LOUISVILLE, KENTUCKY wsti
(502) 322-3449
June 8, 2009

Governor Steve Beshear
700 Capital Avenue, Suite 100 /Frankfort. Kentucky 40601

Dear Governor:

In January 2009 1 came to your office — with two other women - and met with Mike Alexander regarding
the torture. destruction of property. identity theft. torment, racism, mail fraud. assaults on my health, false
claims, fraud, stalking, illegal taking of my grandchildren for federal funding. etc. that I have suffered at
the hands of corrupt officials in Kentucky for the past six (6) vears and before.

When I met with Mike Alexander. I left a significant amount of evidence which included a very detailed
log (which was about 120 pages), and three tapes with narration pages. 1showed him a copy ofa
fraudulent birth certificate that was mailed to me when I ordered it from the Bureau of Vital Statistics, an
AT&T bill which proved extortion as the phone line was illegally placed in my office in my name by a
corrupt official, and a statement on a document in my Bank Account that stated. “Problem with Kentucky
Government, see federal Government papers in file before releasing information to anyone™ (and this
statement did not come from Washington, unless a false claim was made against me, as | have never
committed any crimes. but I have been a victim of a hate crime in Kentucky).

After leaving all of this evidence. I was told by Mike Alexander that your office would not be assisting
me. 1have also been told similar or the same from the Mayor's Ofc, the Sheriff's Ofc. the State Police,
the Commissioner for the State Police’s Oft. the US Marshall's Ofc, the FBI, US Atty. General's Ofc,
Louis. Metro Police, Ky Attorney General's Ofc, and every other Official in this state. They usually state,

““ We have been told not to assist you.”

1 understand this, due to the fact that some of them are committing the crimes, therefore they are not
going to assist me and it appears that the entire government of Kentucky is covering up the crimes. In
that 1 am being tortured and/or experimented on with microwaving daily due to someone filing a false
claim to cover corruption in this state and also even more horrific and tormenting is the microwaving
from the satellites, which have intercepted my mind illegally. both of which have caused extreme
headaches. seizures, blackouts, mild strokes, heart problems. etc.. I am requesting that you contact the
National Guard to protect me or I am going to be killed or made permanently disabled — if it has not
already taken place — by these horrific attacks.

As you already know about the millions of dollars missing in this state that was to be used for housing
and families, and you already know about the money missing from Metro Animals, you should
understand that the crimes do not stop there and 1 am tortured every day by these corrupt officials and
watched in my home while they torture me like an animal in a cage. In closing. again it is my
understanding that when crimes or on this level in a state it is the governor’s responsibility to contact the
National Guard or whatever other entity is available to you. Govenor, “they are murdering me” and
you are allowing it to take place.

Cc: 1) National Guard 1) President Barack Obama
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CAMPAIGN FOR MAYOR

August 5, 2009
I decided to run for the Office of Mayor and on August 5, 2009 I mailed a “Letter of Intent” to the Kentucky Registry of Election Finance.  I received my 2010 Primary Election Filer No. “207369” on approximately August 7, 2009. See Exhibit 39 regarding problems that I have encountered which prompted me to mail a letter to the Democratic Party, etc.
Other Attached Exhibits

See Exhibit 40 regarding Police Report filed with the telephone reporting unit, however they NEVER investigate because they are involved in the corruption.

See Exhibit 41 regarding fax sent to me by the Kentucky Registry Board of Finance, due to the fact that they have already mailed information to me that I needed, but did not receive.

See Exhibit 42 regarding a Police Report taken at Human Relations Commission, however they DID NOT investigate because they are involved in the corruption.

Exhibit 40 – Letter mailed to the Democratic Party, etc on August 26, 2009
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August 26, 2009

REGARDING

REGISTRY NUMBER 207369 — OFFICE OF THE CITY OF LOUISVILLE
MAYOR 2010 PRIMARY ELECTION

Kentucky Democratic Party Headquarters President Barack Obama

2331 West Broadway. Louisville, Kentucky 40211 The Whitehouse/1600 Pennsylvania Ave NW
‘Washington, D.C. 20500

Kentucky Democratic Party Headquarters

640 Barret Avenue, Louisville, Kentucky 40204

Trey Grayson, Secretary of State cc: Kentucky Registry of Election Finance
700 Capital Avenue, Frankfort, Kentucky 40601 140 Walnut Street / Frankfort KY 40601
Eric Holder /Department of Justice

Room 4400 / 950 Pennsylvania Ave.. N.W./Washington. DC 20530-0001

R e e e et T s rrorm
I am a black woman that mailed a “Letter of Intent” to the Kentucky Registry of Election Finance on
August 5, 2009. T received my 2010 Primary Election Filer No. “207369" in the mail from the
Kentucky Registry of Election Finance on approximately August 7, 2009.

1 contacted the local television stations to tell them that I was running for Mayor and I was told to
bring a copy of the Registry Letter to the stations. Some of them gave me specific contacts and others
stated to address the information to the Assignment Desk and I addressed the envelopes as follows:

1) WAVE /Christi Shank, Assignment Manager /(725 South Floyd) 585-2201
2)  WLKY/Assignment Manager / (1918 Mellwood) 893-3631

3)  WHAS /Steve Duncan /(520 West Chestnut) 582-7711

4)  WDRB/Kerry Mcgee / (7 Muhammad Ali) 584-6441

On Friday. August 14, 2009, around 5:00 p.m., my twenty (20) year old granddaughter and 1 hand
delivered a copy of my Registry Letter and a letter stating my platform to the aforementioned
television stations, to assure that I would be included when the news media discussed candidates
running for the Mayor’s Office. To date, I am still not being included as I have watched news
discussing candidates running for Mayor on the following stations:

1) WDRB — DATE 8/19/08 — TIME between 7:45 & 8:15 pm.
This Broadcast stated David Tandy and someone else was running for Mayor. One of the
reporters asked. “Do you know of any other Democrats running and the other reporter stated,
“No.” I called and spoke with the General Manager and he begin to question me and he
also asked me if I knew who the Democratic party had selected — or something of that
nature -, 1 told him that they do not get involved until after the primaries and a democrat

candidate is selected.
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2) WHAS — DATE 8/25/09 - TIME 11:18 p.m.
This Broadcast mentioned two men running for Mayor and stated that you could go to their
Website to get the complete list at Whas.com and click on Blog and then click
Political. 1 went to the Website and found several white men and one black man, and a
mention of a man that was thinking about running. There was no mention of my candidacy.
1 called and left a message on their voice mail for them to contact me.

3) WDRB - DATE 8/26/09 — TIME 7:42 a.m.
This Broadcast mentioned that Rick Redding was running for Mayor. 7 called and spoke with
Cara Sabin and before I could say anything she begin to state that she did not want to argue
with me and was very condescending in her conversation, so hung up.

T have been trying to work on a fund raiser and have had my Emails and mail blocked, also I have had
my telephone calls rerouted, my telephone made to be inoperatable and my tape and cd player
destroyed, which 1 use to practice my speeches, etc. 1 am asking your assistance in having the
television stations include me, “a black woman™ in their news broadcast regarding candidates for
Mayor as I have followed the proper protocol dictated to me by their stations.

I'have been victimized by corrupt officials in Ky for over six (6) years after being a victim of a hate
crime in which I was assaulted three times and I have a CD from a forensic analyst of my coworkers at
Bluegrass Automotive discussing killing me and taking me to the KKK. 1 did not receive assistance
from the govemment in Ky on the state or federal level. Also my grandchildren were illegally taken
by the state for federal funding. I have been fighting both issues for several years and I have several
law suits pending, including one at the United States Court of Federal Claims regarding mail
(certified, registered, etc.) sent to President Barack Obama, Inspector General’s Office in Washington,
Dept. in Justice in Washington, Attorneys, etc., being illegally intercepted by corrupt officials in Ky.

Please consider this an official complaint regarding sabotage of my campaign against the local
police department, the local Federal Bureau of Investigations, the local Homeland Security
Office and the local Department of Justice as I have complaints filed in Court and Washington
pending against all of the aforementioned. I have also been made aware that the police are
making false claims about me. There is a multitude of evidence regarding this complaint, which
goes beyond what I have submitted to you, and it is available upon request.

In closing, “I fear for my life” and request that this complaint be immediately filed with the
appropriate office.

Resggctful]y Submitted,
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EXHIBIT 42 – LETTER OF RESPONSE FROM KY REGISTRY OF ELECTION FINANCE
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KENTUCKY REGISTRY OF ELECTION FINANCE

Steven L. Beshear 140 Walnut Street Craig C. Dilger
Frankfort, Kentucky 40601-3240 Chairman

Governor Phone: (502) 573-2226 ) )
David R. Martin

Fax: (502) 573-5622

www.kref.ky.gov Vice-Chairman

Sarah M. Jackson
Executive Director

Rhonda K. Farmer
Assistant Executive Director

Emily Dennis
General Counsel

August 31, 2009

Connie Marshall
18148, 23" st.
Louisville, KY 40210

Inre: Letter of complaint
Dear Ms. Marshall:

On August 27, 2009, we received your correspondence requesting that the Kentucky Registry of
Election Finance (“Registry™) assist you by requiring Louisville area stations to include you in news
broadcasts regarding candidates for Louisville Metro Mayor. Please be advised that the Registry has no
jurisdiction over broadcast communications relating to political candidates. However, you may wish to
contact the Federal Communications Commission (FCC) Political Division at 202-418-1440,
http://www.fee.gov, or you may wish to call the FCC’s toll free number at 1-888-CALL-FCC (1-888-225-
5322) for more information, including procedures for filing a complaint with the FCC.

As the facts you state do not support the allegation of a campaign finance violation, no further
action will be taken on this complaint. See 32 KAR 2:030 Section 1(3)(f). However, a copy of your
correspondence and this letter will be sent to the television stations you reference in your correspondence,
as required by 32 KAR 2:030 Section 2(2).

If you have any questions, please do not hesitate to contact me at the Registry.

Coul YOZDM%O

Emily is
General &

Ce: Christi Shank, Assignment Manager, WAVE
WLKY. Assignment Manager

Steve Duncan, WHAS
K ak = A

Kerry McGee, WDRB
KentuckyUnbridledSpirit.com UNBRIDLED stlry An Equal Opportunity Employer M/F/D




2010 - CONTINUED TORTURE, TORMENT AND HARASSMENT
January 2010
Assaulted mainly at night
January 2010

Female Poodle attacked and I was attacked.  Leg on dog shaking, eyes glazed, almost in shock.

I was also attacked.  (constant presence each night of satellite over my house or around my house.

February 26, 2010 – Mail Issues

I talked to Debbie Alford a week ago about my mail being opened.  I received a large package and it 

was opened.

February 26, 2010 – Mail Issues

Talked to Marsha at Post Office at 12:14 p.m.  Mail Kenyum delivered was opened 
February 2010 – Tortured on the telephone, day after meeting with Bennett Haeberle

February 28, 2010
I am having a seizure.  I feel my eyes rolling to the back of my head.  I almost fell out.

March 9, 2010 – 3:04 p.m.
After I called Louisville Gas and Electric Company (LG&E), Clicking noises started coming from the television, I could barely hear the voices of the people.

March 15, 2010 – 1:01 p.m.
Airplane overhead, TV malfunctioning
April 2010

Assaulted day and night

April 13 and 14, 2010

Pass couple of days TV turning up and down

April 14, 2010 – (11:57 a.m. – 12:05 p.m.)
Making a telephone call to Marsha Moorman at Human Relations Commission 574-4357.  Assaulted via electromagnetic attack.

May 22, 2010 – 9:04 a.m.

Talking with Cassandra in Baltimore.  We were talking about the electromagnetic assaults. We both heard someone cut in and state, “Purple Chicken, I’m gone.” We assumed that this must be someone’s handle that has been intercepting our calls.

June 3, 2010 – 8:30 a.m.
Lights blinked in house.  Talking to Cassandra.  In the Living room all electricity went off and came back on.

June 6, 2010 – 11:48 a.m.

Sweating profusely as if I have had a bucket of warm water thrown on me.

June 6, 2010 – 3:45 p.m.

Sweating profusely as if I have had a bucket of warm water thrown on me.

June 8, 2010 – 11:15 a.m.

Attacked on phone talking to Joe Lanham

June 27, 2010 – between 10:45 a.m. through 11:30 a.m.

Attacked in church.  Saw helicopter across from the church when I came out of church. Effects from the attack lasted until around 1:00 p.m.
June 30, 2010 – 8:30 p.m.

Fell in the park, playing tennis, felt brain malfunction.  I did not trip on anything, as nothing was there.  Two witnesses with me stated what happened; you did not trip on anything.  Had very bad gash on elbow and very bad scraps on legs and arms.  I had a previous incident occur walking my dogs and I just fell.  My brain felt as if it malfunctioned.

July 6, 2010 – 9:30 a.m.
Danny Comstock called while I was at the Post Office.  I was attacked while I was talking with him.
July 20, 2010 – 9:45

Severe brain spasm (hand and arm moving and I did not move them)

June 2010 (around end of June)
Bomb noise in car and horn blowing noise inside of car.
August 10, 2010 – 7:50 a.m. – 8:30 a.m.

Attacked with electromagnetic frequency.  Neurological seizure (feel in head, eyes rolled back)

August 24, 2010 – between 1:00 a.m. – 6:00 a.m.
In bed in my bedroom, projected sound (high pitched beep) and projected sound (low pitched beep).  Each time I doze off they wake me up with the projected sound.  My ears are sore and I am getting an ear ache.

August 25, 2010 – 8:42 a.m.
Heart and Brain attacked. Heart pain and neurological brain to hand malfunction using computer mouse

September 7, 2010 – 10:55 a.m.

Lights flickering in bedroom while I am getting dressed.  Calls rerouted while I am trying to contact Louisville Gas and Electric Company.  Kept calling for assistance and talked to Stacy.
September 14, 2010 – 12:00 a.m.
Woke up with extreme stomach pain.  I had severe diarrhea and vomiting that last for approximately (forty five) 45 minutes.  I was in so much pain I had to lay on the bathroom floor, because I could not make it back to my bedroom.  I was also afraid that if I went back to the bedroom they would start tormenting me while I was ill.

September 14, 2010 – Around 9:30 a.m.
Attacked on my cell phone by electromagnetic frequency.

September 14, 2010 – Around 10:00 a.m.
I am watching Tyra Banks show and the sound is intercepted on television on the living room.  Weird noise coming from the television

September 15, 2010 – 5:39 a.m.
Lights blinking in the living room. Crescent moon (perhaps a drone or hologram. It is very low and does not look like a real moon) outside over neighbor’s house across the street.  The kitchen lights are blinking.  I am sweating profusely as if a bucket of warm water has been thrown on me.

September 26, 2010
Severe chest pain.  Attacked by heating weapon.  Projected sound.  Popping noises.  Called 911.  Police and Fire engine came.  I called and cancelled the ambulance because the police were out there and the police are the very officials that have been torturing me. The Police cars that came were 213 David, Officer Heather Brosnan and 213 Charley, Officer Joshua Thompson, there was a third officer, but 911 did not know who he was, they only showed two officers.
September 30, 2010 – 6:30 a.m.

Electrical Appliances malfunctioning.  CD Player stopped.  Volume will not go up.  Washer making strange noise.

October 2, 2010 – 4:05 p.m.
I called Louisville Gas and Electric (LG&E).  High pitched frequency in house causing pain to ears.
October 14, 2010 – 1:33 a.m.
Attacked Bubbles (my male poodle) and I.  Projected sound of dog shaking.

October 21, 2010 – 4:00 a.m.
Projected sound and Intense muscle spasms. Fingers moving. Upper body jumping.

October 21, 2010 – 5:04 p.m.

Called FCC regarding filing complaint about the Mayoral Sabotage, when I was running for Mayor.  Spoke with Robert Baker, Attorney at FCC.  He told me to email the information to him and he would forward it to Mark Berlin, Attorney at FCC.  I was attacked by electromagnetic assault while I was speaking with him, tele # (202) 418-1417.

FYI

Brief History RE: Computer #1 and Computer #2
I am Attacked By Microwaving on Both computers If I am working on my Court Cases) Computer – 2009 (Computer #1)

 2009  - The corrupt officials are still copying everything that I type to a downloaded transfer file, they have sent to my computer, even though I did not have the Internet when they downloaded the file.

June 4, 2009  - Working on Computer and received a message stating, “Three people are using this computer.”  I do not have the internet.

August 26, 2009 – 2:00 a.m. to 3:30 a.m.- Attacked - Working on letter to Democratic. Party – as I am running for Mayor 2010 -Attacked, ears in extreme pain & headache.

August 27, 2009–10:14 a.m.- Attacked -Working National College case, body overheating and head in extreme pain.

September 9, 2009 – 8:00 a.m. – 1:00 p.m. – Attacked 

Updating files and continuously attacked.  Right ear has fluid in it. Headache and extreme pain.

November 16, 2009 – 9:50 a.m. – Attacked - Tried to get on the internet four (4) times and cannot get on the Internet Extreme Sharp pains top of head, and right side of head and ringing in ears.
March 27, 2010 – 9:38 a.m.
Helicopter scrambled computer. I called the Telephone Reporting Unit, Tele. # 574-4661.

Computer – 2009 (Comp. #2) - (Had this Comp Repaired and I do not have the Internet)

April 22, 2010

Received letter stating that my website was unavailable on April 19, 2010 at 7:30 p.m.
May 2009  - Playing Spyder Solataire and noticed someone has intercepted my computer and is moving the cursor.  This has happened several times in the month of May 2009.

Computer – 2009 (Comp. #2) (Purchased the Internet from Cricket  6/3/09 & Signed on 6/4/09)
June 2, 2009 – (not sure of time, earlier than 7:00 p.m.) Attacked  -Talking on Cell Phone .  Frequencies coming through my computer.  Feels as if my head is swelling from the inside.  Getting a headache.  I called 911 to report it.  It felt as if my head was going to explode
June 2, 2009 – 7:30 p.m. – 8:00 p.m. - Attacked

Playing Spyder Solataire, Noticed someone moving the cursor.  Frequencies coming through my computer.  Feels as if my head is swelling from the inside.  Getting a headache.  Strange sound in ears like a faint bell.  I called 911. It felt as if my head was going to explode.  Called 911 at 8:45 p.m. to report what was happening, in case I died from an aneurysm from the attacks.  My call was rerouted.

August 4, 2009 – 4:08 a.m. -Internet not working. Received message, “Quicklink Mobile is already being used in another user’s session.” Called Police (as I know they are involved in the corruption) at 574-7111 and the computer suddenly started working.

September 15, 2009 – 4:25 p.m. – Attacked – while working on computer, frequencies on telephone.

November 10, 2009 – 11:00 a.m. – Attacked – Body Overheating – Pain right front side of head

December 18, 2009 – 12:08 p.m. – Attacked -Tried AT&T’s Internet Serv. for a while around Oct. 21, 2009 – see AT&T sect. for  tele #(502) 772-3407 - & had numerous problems, went back to Cricket and I am having problems with this service again) Attacked while trying to type up a criminal complaint.
May 13, 2010 – 10:52 p.m. 

Computer mouse moving pointer/cursor moving by itself

May 29, 2010 – 7:10 a.m.

Working on website, mouse being moved.  Attacked on cell phone via electromagnetic attack while contacting my website provider. 

May 29, 2010 – 9:32 p.m.
Called website provider, echo on phone. Spoke with Julia.  Attacked on Cell phone.  I cannot send emails.  Mouse being moved.
August 24, 2010 – 7:00 a.m.
Search engine at top of computer print has been changed to blue ink and some of my files have been changed to blue ink.  I did not do this.  I hear knocking noises in the hard drive of my computer.  Could not reach websites.

Other Information

 Regarding Computer #1 and Computer #2
On December 5, 2009
I was working on my computer (I have two computers, this one is Computer #1 and it is not connected to the internet, however a file transfer program has been illegally downloaded to my computer and it copies and transfers everything that I type to someone, but there is no way for me to know where my files are going on this computer, (the transfer program makes a duplicate and I cannot delete it).  I needed to print a document and I was out of ink in the printer connected to Computer #1 (I never copy files from one computer to another one due to the fact that they have downloaded the file transfer program to Computer #1, however I needed to copy this file).

I used a flash drive to copy the file from Computer #1 to Computer # 2.  At approximately 4:35 p.m. I put the flash drive into Computer #2 a message appeared at the bottom of my screen (I was not on the internet and I have never used internet faxing). The message stated, “Faxing to (502) 573-4817. I did not know what this number was, but I copied it down and just put it in my notes.  On Monday, January 18, 2010, Martin Luther King Day, due to the fact that I was not financially able to attend the festivities,  I decided to work on my computer.  I pulled out the message note that had the fax number (502) 573-4817 and decided to research the number using reverse search.  I made several searches and on AT&T’s reverse search it stated that the telephone number was an extra fax number at the Commonwealth of Kentucky Board of Claims.  

I have never contacted the Commonwealth of Kentucky Board of Claims and I have never heard of them until I made the reverse telephone search.  I contacted them on approximately January 19, 2010 and spoke with Amanda and Paula.  After Paula explained to me the function of this office I requested that she mail me a claim form.  I also read information regarding what they do on the internet.

What I have learned is that they determine whether a state agency has been negligent, consequently causing damages, loss or injury to a claimant.  I plan to file a claim, however this proves that the entire Commonwealth of Kentucky has intentionally and maliciously violated my Civil Rights.

I come to this conclusion for the following reasons:

1)
When I took the flash from Computer #1 (the computer that was copying and transferring my files to an unknown number) and put it in Computer #2 it immediately starting faxing to the Commonwealth of Kentucky Board of Claims (I have never used computer faxing and I have never heard of the Commonwealth of Kentucky Board of Claims.
2)
Danny Lawless, Police Officer stated that I was “Redlined.”
3)
All officials on the State and Federal level state in Kentucky  “We have been told not to assist you,” or state, “We are not going to assist you.”  This includes the Police, State Police, and Commissioner for the State Police, Mayor’s Office, the Governor’s Office, the Congressman, the Sheriff’s Office, the FBI, Homeland Security, Dept. of Justice and every office in Kentucky.  I have tapes, voice mail messages and receipts and letters confirming.

4)
I found a document in my bank account that stated, “Problem with Kentucky Government, Check Federal Government Papers in File Before Releasing Information to Anyone.” 

5)
I have been tormented, tortured and assaulted over 150 times, jobs destroyed, office destroyed, mail intercepted, emails intercepted, defamed to the public, illegally placed in jail twice (I have never committed any crimes and I do not have a criminal record), property destroyed, illegally under 24 hour surveillance in my home even in my bedroom, my car and my cell phone and numerous other illegal activities are being conducted with electromagnetic technology mind control, infrasound and microwave and satellite assaults against me. 

Submitted By:
Connie Marshall
Connie Marshall /P.O. Box 16116 /Louisville, Kentucky  40256 / (502) 322-3449
